


To je le del zahvale ravnateljice Zavoda
osnovne [ole \upanu, ob;inskim 
svetnikom, ;lanom ob;inske uprave, 
predvsem pa koordinatorju vseh aktivnosti
pri izgradnji vrtca, nekdanjemu tajniku
Damjanu Stanoniku. 

“To je dan, ki ga je naredil Gospod,” poje
lepa velikono;na pesem. In tak krasen
dan je bil v soboto, 2. aprila, ko se je pred
novim vrtcem zbralo veliko ljudi> star[i 
s svojimi mal;ki, stari star[i z vnukinjami
in vnuki, vzgojiteljice in ostale delavke

vrtcev, predstavniki osnovne [ole in
ob;inske uprave z \upanom ter gostje. 
To je bil res velik dan, ki smo ga vsi \e
nestrpno ;akali. A kdor ;aka, do;aka. 

Pred \upni[;em v Vodicah sta ko;iji in
narodne no[e ;akale pomembne goste>
nad[kofa Alojzija Urana, njegovega tajnika,
\upnika Franca Mervarja in Antona {truklja
ter \upana Braneta Podbor[ka. Odpeljali
so se pred novi vrtec, kjer je neutrudno
igrala vodi[ka godba in sporo;ala vsem, 
ki so bili v bli\ini, da se nekaj dogaja.
Zapeli so tudi zvonovi z zvonika sv.
Marjete in oznanjali ljudem, da se med
nami nahaja nad[kof, ki si je vzel ;as za
blagoslov novega vrtca.

Prihod nad[kofa na oder je spremljal
cerkveni otro[ki in mladinski pevski zbor
pod vodstvom Marije :uk. Nad[kofovi
nasme[ki so mal;kom pregnali ves strah,
zato so koraj\no zapeli nekaj prijetnih
pesmi. Ker je nad[kof odli;en pevec, je
pel z njimi in se tako [e bolj prikupil

vsem, ki imajo radi vesele, preproste in
prijazne ljudi. V svojem govoru je omenil
tudi pape\a, ki se je poslavljal od
zemeljskega \ivljenja.
Nad[kofov preprost in prijazen govor so
ljudje zavzeto poslu[ali. Ko je blagoslovil

Blagoslovitev
vrtca 
{kratka Svita

“Stori, kar more[, s tem, kar
ima[, tam, kjer si!”  je neko;
zapisal Theodore Roosevelt.
Storjeno je bilo pomembno
dejanje. Sli[ana je bila na[a \elja,
na[a potreba. Podprt je bil 
projekt izgradnje novega vrtca.

Francka Rozman
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vse prisotne, ob;ino in zunanjost vrtca, je
od[el blagoslovit tudi notranje prostore.
Nekaj ;asa je namenil tudi novinarjem,
potem pa se je vrnil na oder, kjer so
sledile zahvale. 
“Ko je delo kon;ano, se ljudje zahvalimo
vsem, ki so pomagali,” je napovedal 
povezovalec programa Jure Se[ek.

Gospodu nad[kofu se je zahvalila
pomo;nica ravnateljice Hedvika Rosulnik
in mu v imenu ob;ine in kolektiva vrtca
izro;ila simboli;no darilo> stol Davidova
zvezda. Izdelal ga je doma;in Franc Ziherl.

S pesmico se je vzgojiteljica Draga
Koncilja zahvalila \upniku Francu
Mervarju za njegovo pomo;. 
Ravnateljica O{ se je zahvalila vsem, ki so
podprli projekt izgradnje novega vrtca,
izvajalcem in nadzornikom, posebno pa [e
koordinatorju vseh aktivnosti pri izgradnji
Damjanu Stanoniku.
“Brez podpore \upana Braneta Podbor[ka,
njegovega razumevanja za potrebe
star[ev, otrok in vzgojiteljic, \elje in
odlo;nosti, danes ne bi stali pred krasno
zgradbo, novo, lastno, sodobno stavbo, ki
je namensko zgrajena za potrebe
pred[olskih otrok,” se je v imenu star[ev

Ko so me prosili, da bi za gospoda nad[kofa naredil stol kot darilo ob posvetitvi
otro[kega vrtca, se sam sebi nisem zdel dovolj  sposoben za kaj takega. Sprva nikakor
nisem na[el osnovne ideje, nato pa sem za;el premi[ljevati o [marnogorskem 
trikotniku> {marna gora - Gameljne - Vodice. Zgodovinsko sti;i[;e treh mini obmo;ij.
Tako sem kot osnovo uporabil les s teh treh obmo;ij. Noge iz javorja in naslonjalo iz
gorskega jesena so s {marne gore (Lazarini). Zati;a za pri;vrstitev naslonjala sta z
Ra[ice (Alja\eva parcela) in sta iz najtr[ega lesa, ;rnega gabra, sedi[;e pa je iz vodi[ke
orehove korenine, najplemenitej[ega lesa, iz katerega so v;asih nastajali oltarji.

Tudi tehni;na podoba je na prvi pogled v osnovi trikotna. Noge so trapezaste, hrbti[;e
dveh prekri\anih trikotnikov predstavlja starozavezno Davidovo zvezdo in tudi skica na
hrbtni strani naslonjala je iz dveh trikotnikov sestavljena pe[;ena ura. Izjema pa je
prednja podpora sede\ne ploskve, ki jo ponazarja granitni podstavek kot simbol 
trajnosti pod ;rko U kot Uran.

:e pa pride ;as kardinalskega naslova, upam, da bo kot spomin na doma;e kraje in
ljudi tudi ta stol poromal z vami v Vatikan.

Franc Ziherl

Nagovor nad[kofa Urana
Naj spregovorim par besed spodbude, ker je
danes res poseben dan. Uga[a \ivljenje
na[ega pape\a, odhaja, zaklju;uje svoje 26
letno poslanstvo, vodenje Cerkve in obenem
tudi vso prizadevanje, da bi v ta svet prinesel
;im ve; miru, razumevanja, strpnosti ter
medsebojnega sodelovanja. V sebi je nosil
\ivljenje, bil je prvi slovanski pape\. |elel je,
da bi Evropa zadihala z obema deloma plju;,
z Vzhodom in Zahodom. Slovenski de\eli je
bil izredno naklonjen, saj je prav Sveti sede\
med prvimi priznal samostojno Slovenijo leta
1991. Potem smo se z njim sre;ali leta 1996,
ko nas je prvi; obiskal in se z nami sre;al na
treh krajih> v Ljubljani, Postojni in Mariboru.
Takrat se je sre;al tudi z najmlaj[imi za svoj
rojstni dan, ki ga je obhajal v Ljubljani. Na
[kofijskem dvori[;u so mu zapeli pesem
Pape\a mamo radi, radi, radi, radi.
Takrat me je vpra[al, kaj to pomeni radi,
radi, radi, pa sem mu po italijansko razlo\il.

Kako je iznajdljiv in prisr;en, je pokazal
pozneje v popoldnevu, ko je te besede tako
lepo uporabil na sre;anju z mladimi v
Postojni. Spregovoril je tiste znane besede,
saj se jih spomnite - “Pape\ ‘ma vas rad”!
V svojih nagovorih nas je spodbujal, naj
bomo zvesti svojim koreninam> “Bodite
ponosni na svoje starodavne korenine, ki
segajo nazaj 1250 let na Cheemsko jezero.
Bodite hvale\ni svojim prednikom, ki so vam
tudi za ceno velikih \rtev posredovali
dragocene vrednote iz roda v rod.” Vendar
nam je zelo jasno tudi polo\il na srce>
“Danes ste na vrsti vi. Dana[nja generacija
mora znova sprejeti te najpomembnej[e 
\ivljenjske vrednote, jih oplemenititi, utrditi,
poglobiti, zato, da jih bo mogla posredovati
naprej.”

Dragi prijatelji,
vsi, ki ste tukaj zbrani. Mislim, da je tak
dogodek z ve; plati tudi izpolnitev pape\eve
\elje. Najprej to, da vsi sodelujemo v skupnih

prizadevanjih za dobro, naj bo to civilna
dru\ba, naj bo to Cerkev, naj bo to 
katerakoli ustanova. Vsi smo pravzaprav
tukaj v slu\bi \ivljenja, zato da bi s 
prizadevanjem in razumevanjem mogli tukaj
v kraju pod Triglavom zares zgraditi prostor
prijaznih ljudi, ki se sprejemajo, ne i[;ejo
samo, kdo ga je kaj polomil, kaj je naredil
narobe, ne me;ejo si polen pod noge, ampak
se res zavedajo, da smo sem postavljeni vsak
s svojo odgovornostjo. Vsakdo ima svoje
mesto, ki ga nih;e drug namesto njega ne
more izpolniti. Posebej \elim, da bi se ta
mladi rod, najmlaj[i, otroci, ki so tukaj [e
brezskrbni, ki zelo svobodno gledajo v 
\ivljenje in [e ne vedo, kaj vse jih ;aka, v
spremstvu dobrih vzgojiteljev in vzgojiteljic
in svojih star[ev, pa tudi celotnega okolja,
mogli pripraviti na \ivljenje, ki jih ;aka.
Zato ;estitam ob tem lepem dogodku g. \upanu,
njegovim sodelavcem, vsem vzgojiteljem in
vzgojiteljicam, vsem krajanom in ob;anom in
\upniji ob tem lepem dogodku. 

zahvalila \upanu Tatjana Jelenc.

“Ker danes lep je son;en dan, pa naj
kon;a gospod \upan,” je zapel Jure Se[ek.
Z \upanovo zahvalo vsem, ki so se trudili
za program ob blagoslovu in za izvedbo
projekta, z zahvalo \upnikoma, predvsem
pa nad[kofu, se je kon;al program pred
novim vrtcem  {kratka Svita.



4

Vrtec {kratka Svita

Kak[en
pomen 

pripisujejo
novi 

pridobitvi?
Alenka Jereb

nadaljevanje na 28 strani!

brez pomanjkljivosti. Res je lepo, da bodo
otroci hodili v tako lep vrtec, ki se s
starim niti ne more primerjati. V starem
vrtcu me je zelo motilo to, da niso imeli
centralne kurjave, kar se mi ne zdi
povsem varno, tu pa je varnost ve;ja. Moj
otrok se \e dalj ;asa veseli vstopa v ta
vrtec, saj se je gradnja kar malo zavlekla.”

Mira Kranjec<
“Zelo me je presenetilo, da je novi vrtec 
v Vodicah blagoslovil sam nad[kof, ;igar
besede so bile zares spodbudne. Novi
vrtec je zelo lep. Tudi stari vrtec mi je bil
v[e;, predvsem zaradi res dobrih 
vzgojiteljic, ki ostajajo tudi v novih 

Breda Letnar<
“Dana[nja prav prisr;na prireditev mi je
bila zelo v[e;. Tudi nad[kof, ki je
blagoslovil novi vrtec, mi je bil v[e;. V
primerjavi s starim vrtcem je ta res nekaj
posebnega, saj je prostor res v najve;ji
mo\ni meri izkori[;en, stvari, ki jih ponuja,
pa je res veliko. Navdu[ilo me je tudi ime
vrtca, ki prav primerno. Moja h;erka ostaja
v vrtcu Utik, ;eprav si po videnem zelo
\eli hoditi v Vodice.”

Nata[a Sterle<
“Program danes je bil zelo lep, zelo
;ustven. Novi vrtec je zelo sodoben in

prostorih, kar me zelo veseli. Moj otrok \e
komaj ;aka, da vstopi v novi vrtec.”

Barbara Repnik<
“Celotno dana[nje dogajanje me je zelo
pozitivno presenetilo. Bilo je zelo
;ustveno, ljudje okoli mene so spustili
tudi kak[no solzo. Lepo je bilo, da je vrtec
blagoslovil nad[kof. To bo zagotovo
odmevalo dale; naokoli in tudi po tem bo
na[ novi vrtec postal znan. S starim
vrtcem se novi zelo te\ko primerja, saj je
veliko modernej[i, svetlej[i, ve;ji je izbor
stvari, ki jih tu lahko otroci po;nejo, tako
da jim zagotovo nikoli ne bo dolg;as. Moj
sin \e komaj ;aka, da se bo lahko tu igral.” 

Nad[kof Alojz Uran<
Ob va[em imenovanju nad[kofa Cerkve
na Slovenskem smo tudi ob;ani ob;ine
Vodice zelo zadovoljni in veseli. Kaj
menite o odzivu, ki ste ga bili danes
dele\ni tukaj?
Temu dogodku je bila posve;ena izjemna
pozornost, mislim, da tudi upravi;eno, saj
je ta vrtec nekaj enkratnega, kot sem
lahko videl ob blagoslovu. Dani so odli;ni
pogoji, da bi se tukaj vzgajala najmlaj[a
generacija, da bo imela tudi zavest, da \ivi
na tem obmo;ju, v tej lepi de\eli, in da bi
jo tudi varovala. Obenem pa sem z
Vodicami povezan kot sosed z druge strani
Ra[ice. Ker sem v mladosti velikokrat sem
prihajal po pesek, poznam veliko ljudi,
tudi nekaj sorodnikov imam tukaj.
Dana[nje slavje je v ;ast nekega na[ega
skupnega ;utenja.

S posebno pozornostjo in veseljem je
na[ ob;an Franc Ziherl izdelal unikatni
stol kot zahvalo, da ste si vzeli ;as in
blagoslovili na[ vrtec. Kak[no simboliko
;utite ob dejstvu, da je les za stol s
{marne gore, Ra[ice in vodi[kih gozdov?
Gotovo ima vsaka stvar svojo simboli;no
govorico. :e si doma v teh krajih, ;e si
povezan z Ra[ico, s {marno goro in temi
kraji tu okrog, potem se bom, ko bom
sedel na tem stolu, tudi toliko bolj
doma;e po;util.

V govoru ste povedali, da je danes [e
prav poseben dan. Lahko komentirate
to?

To sem dejal predvsem zato, ker si ga
bomo verjetno zapomnili kot nek
zaklju;ek izredno pomembnega pontifika-
ta pape\a Janeza Pavla II, ki je zaznamoval
zadnja tri desetletja. Lahko bi rekli, da je
bil najve;ji mo\ preteklega stoletja, pa
morda tudi dalj[ega obdobja. Tukaj
blagoslavljamo vrtec, ki je znamenje novega
\ivljenja v velikono;nem ;asu. Tako tudi
pape\ ne odhaja v smrt, ampak v novo
\ivljenje. Zaklju;uje se neko obdobje, 
vendar zaupamo, da bomo imeli kmalu
tudi pripro[njika.

Vsi skrbno spremljamo zdravstveno
stanje pape\a Janeza Pavla II. 
Ali lahko ob izgubi pape\a pri;akujemo
kak[ne spremembe v na[em slovenskem
in svetovnem katoli[kem prostoru?
To je te\ko naprej napovedovati, gotovo
je to nek dogodek, ki  je vklju;en v [ir[i
bo\ji na;rt. Bog nam je dal v zadnjem ;asu
za vsako obdobje primernega vrhovnega
voditelja, ki je izpolnil dolo;eno nalogo.
Pape\ Janez Pavel II je hodil po toliko
de\elah, obiskal toliko ljudi, mnogim je
prinesel upanje, posebno malim ljudem
ter mladini, saj je v sebi nosil to ve;no
mladost. Mislim, da bo tistemu, ki bo
izbran za naslednika, te\ko za takim
pape\em, po drugi strani pa tudi lahko, saj
je postavil zelo trdne osnove za nadaljevanje
dela. Zato bo tudi v slovenskem prostoru
lahko v prihodnosti zajemati iz tega
pape\evega sporo;ila, ki smo ga bili dele\ni.
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Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid
medijev pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije
pod zaporedno [tevilko 462.
Izdajatelj> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v ob;ini brezpla;no.
Izhaja mese;no v 1420 izvodih.
Odgovorna urednica> Alenka Jereb
Tisk> Tiskarna Univerze, Stanislav Kubelj s.p.
Datum natisa> april 2005
Naslov uredni[tva> Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice
Elektronski naslov uredni[tva> kopitar.vodice@siol.net,
Javno ob;insko glasilo Kopitarjev glas na 
medmre\ju> www.vodice.si,
Slika na naslovnici> Robert Ho;evar

Sporo;ilo bralcem

Odgovorna urednica si pridru\uje pravico do objave ali
neobjave, kraj[anja, povzemanja ali 
delnega objavljanja nenaro;enih prispevkov v skladu s
prostorskimi mo\nostmi. Izjema so 
odgovori in popravki objavljenih informacij, ki bi lahko
prizadeli posameznikovo pravico ali interes, kot to dolo;a
zakon. Pisma bralcev naj ne bodo dalj[a od ene tipkane
strani oziroma naj vsebujejo najve; 2000 ra;unalni[kih
znakov. Disket in neobjavljenih pisem ne vra;amo.

Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom
in naslovom odgovorne fizi;ne osebe 
(tudi v primeru institucij, organizacij, strank, dru[tev ipd.)
ter po mo\nosti s telefonsko [tevilko, na kateri je mogo;e
preveriti avtenti;nost avtorja.
Vse prispevke sprejemamo do dvajsetega v mesecu.

Pa ga imamo - nov vrtec namre;.
Te\ko so ga ;akali otroci, star[i in
vzgojiteljice. Te\ko smo ga ;akali
vsi krajani, kljub temu da so na[i
otroci \e pred mnogimi leti
zapustili vrtec. Verjetno nih;e ne
potrebuje posebnega pojasnila.
Stara “gospa” se je utrudila, na;el
jo je zob ;asa. Dotrajana, prema-
jhna, pretesna se je kljub svoji
prijaznosti in doma;nosti morala
prvega aprila posloviti. Ne, da ne bo pomote, to ni prvoaprilska [ala, to je resnica. Le koliko veselih in prijetnih spominov nosi v sebi,
koliko stisk in \alosti otrok ob slovesu od star[ev skriva, koliko pristnih stikov med otroki in vzgojiteljicami ;uva? Vsega ne bo nikoli
razodela, ostali bodo le spomini...Svoje mesto je odstopila novi, svetli, zra;ni in veliko ve;ji naslednici, ki stoji v neposredni bli\ini
[ole. Bo izpolnila na[a pri;akovanja, pri;akovanja otrok in star[ev? Dani so ji idealni pogoji, da bodo prvi koraki mal;kov lahkotnej[i,
pro\nej[i, in da se bodo imeli lep[e kot katerakoli generacija pred njimi. Danes z veseljem ugotavljamo, da so se uresni;ile dolgoletne
\elje mnogih generacij, ki so sanjale o novem vrtcu. Zagotovljeni so prostorski pogoji za vzgojo na[ih najmlaj[ih, zato gre zahvala
vsem, ki so vlo\ili svoje znanje in energijo v ta projekt in so v ;asu, ko je nastopil odlo;ilen trenutek, izrekli svoj DA za novi Vrtec
{kratek Svit.

Na prvih straneh poro;amo o blagoslovitvi vrtca, objavljamo utrinke zadnjega dne v starem in prvega dne v novem vrtcu in mnenja
ob;ank in ob;anov o tej pomembni pridobitvi. O prihodnosti, na;rtih in potrebah na[ih ob;anov smo se pogovarjali z \upanom
Branetom Podbor[kom. Preberite si osrednji intervju in izvedeli boste, katerim investicijam bo namenjen leto[nji prora;un. Ne
prezrite razpisov, ki jih objavlja ob;inska uprava, kdor pa ho;e storiti dobro za na[e skupno bivanje, naj se udele\i ;istilne akcije ob
dnevu zemlje, ki bo potekala v soboto, 23. aprila. Poro;amo tudi o ostalih prireditvah, ki so se dogajale v razli;nih krajih na[e ob;ine.
Napovedane so razli;ne [portne prireditve, od malega nogometa, teka na sv. Tilen do prvenstva v in-line hokeju.

Naj nam muhasto aprilsko vreme ne pokvari spomladanskega razpolo\enja. Odpravimo se v naravo, nadihajmo se sve\ega zraka in
tudi velike te\ave bodo postale manj[e kot pa so videti na prvi pogled.

Alenka Jereb

Izpolnila 
se je 
dolgoletna
\elja
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Uvodnik< 
Izpolnila se je dolgoletna \elja

Ob;inska uprava poro;a< 
Aktivnosti na podro;ju dru\benih
dejavnosti, Napaka pri pove;anju
cene storitve odvoza komunalnih
odpadkov, Na regionalni cesti skozi
Skaru;no smo postavili [tevni
mesti za avtomatsko [tetje
prometa, Pogovor 
z \upanom ob;ine Horjul Danielom
Fortuna, Kako mo;na so sevanja?,
Odslu\ena vozila ne sodijo v okolje 

Seja sveta<
16. redna seja

Intervju<
Ne bom dopustil splo[nega
revan[izma

Dru[tva< 
Ob;ni zbor SD Strahovica, Dr\avno
prvenstvo v in-line hokeju letos v
Vodicah, {portno dru[tvo Repnje -
Dobru[a organizira [olanje v
malem nogometu in tek na Sv.
Tilen, 

Dogajalo se je<
Rockajada 2005, V Polju spet
kri\emkra\em, Razstava v vodi[ki
ambulanti, Zapo[ki otroci
razveselili matere in \ene, 

Ne prezrite< 
LPP uvedel sistem talktrack ,  Bo
|an sledil na[im najbolj[im
smu;arjem?

Spominjamo se< 
Za;etki [olstva v Vodicah - 4.del

Pisma bralcev<
Mladinski center v Vodicah

Zahvale / oglasi

Otro[ki koti;ek

Vrtec {kratka Svita<
Kak[en pomen pripisujejo novi 
pridobitvi?, 
Zadnji dan v starem vrtcu, 
Prvi dan v novem vrtcu

Lilijana Djerkovi;, univ.dipl. prof. soc. in zgod.
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Ob;inska uprava poro;a

Razpisi v letu 2005
1.Razpis za sofinanciranje dru[tev

Ob;ina Vodice sofinancira delovanje
raznih dru[tev, ki imajo sede\ v na[i
ob;ini. Dru[tva se ukvarjajo z razli;nimi
oblikami ustvarjanja in delovanja, saj je v
interesu nas vseh, da imamo dejavna 
kulturna, [portna in druga dru[tva, ki 
skrbijo za pestrost dejavnosti, prispevajo
k prepoznavnosti na[e ob;ine in razvedrilo
;lanov in [ir[e javnosti.

V zadnjem letu se je ob;inska uprava
podrobneje lotila oblikovanja pravilnikov
za delovanje dru[tev. Tako je ustvarjena
pravna podlaga za sofinanciranje
dru[tvenega delovanja.

V Ob;ini Vodice delujejo razli;na kulturna,
[portna in druga dru[tva. Njihovo delovanje
ima velik pomen za na[o ob;ino in za [ir[e
obmo;je, nekaterih pomembnih dru\benih
dogajanj pa si brez njihovega sodelovanja
preprosto ne moremo predstavljati.
Dru[tva imajo pravico do sofinanciranja
na osnovi letnih projektov in programov,
ki jih prijavijo na razpis. Ob;ina Vodice pa
v skladu s pravilnikom o sofinanciranju,
na podlagi meril in po oceni posameznega
projekta dolo;i vi[ino sredstev za
posamezno dru[tvo.

Dru[tva imajo tudi obveznosti. Izkazati
morajo kakovostno delovanje in vsako
leto podati poro;ilo ob;inski upravi
Ob;ine Vodice o svojem delovanju.

Ob;ina Vodice letno pripravlja razpise za
sofinanciranje dru[tev in vodi postopke v
zvezi s prijavo, sklepanjem pogodb ipd.
Sofinanciranje je usklajeno s pogoji in
merili, s potrebami in interesi lokalne
skupnosti in je odvisno tudi od vi[ine
sredstev v prora;unu Ob;ine Vodice, ki se
dolo;i za vsako leto posebej. Tako je
poskrbljeno, da so sredstva kar se da
pravi;no razporejena med posamezna
dru[tva in tudi smiselno porabljena.

Tudi letos Ob;ina Vodice objavlja razpis za
sofinanciranje>
- [portnih programov,
- kulturnih programov,
- projektov in rednih dejavnosti drugih

dru[tev, ki nimajo za osnovno dejavnost
kulturnega, [portnega in gasilskega 
udejstvovanja. Tak[na dru[tva so>
upokojenski dru[tvi, turisti;no dru[tvo,
lovsko dru[tvo, ;ebelarsko dru[tvo,
motoristi;no društvo, ...itd.

Aktivnosti na podro;ju
dru\benih dejavnosti

2. Razpis za sofinanciranje letovanja

Poleg tega je Ob;ina Vodice sprejela [e
pravilnik o sofinanciranju dru\inskega
letovanja. Na podlagi pravilnika je objavljen
razpis za letovanje, in sicer za dru\ine, ki
zaradi trenutnega materialnega stanja
svojim otrokom ne morejo zagotoviti
po;itnic. Teh je kar nekaj v na[i ob;ini in
prav je, da se jim zagotovi pomo; s strani
ob;ine in se jim omogo;i kakovostnej[e
pre\ivljanje po;itnic.

Povi[ana denarna pomo;
za novorojen;ke
Na predlog \upana Ob;ine Vodice Braneta
Podbor[ka je Ob;inski svet sprejel
Pravilnik o enkratni denarni pomo;i za
novorojence v Ob;ini Vodice. Hkrati je
\upan predlagal povi[anje enkratnega
denarnega prispevka zanje. Znesek, ki je
do sedaj zna[al 20.000 tolarjev, se pove;a
na 50.000 tolarjev. Ob;inski svet je predlog
sprejel, saj se je ve;ina strinjala s tem, da
se na tak na;in vsaj simboli;no pomaga
mladim dru\inam pri kritju stro[kov, ki
nastanejo z rojstvom enega ali ve; otrok.

Pravilnik dolo;a tudi osnovne pogoje in
postopke za pridobitev enkratnega
denarnega prispevka ob rojstvu otroka z
obmo;ja Ob;ine Vodice. Tako je Ob;ina
Vodice v leto[njem prora;unu \e zagotovila
ustrezno vi[ino sredstev, ki bo namenjena
za darilo ob rojstvu vsakega otroka na
obmo;ju Ob;ine Vodice.

Uporabno dovoljenje za
prizidka k osnovni [oli
Vodice
Ob;inski upravi Ob;ine Vodice je kon;no
le uspelo pridobiti ustrezno dokumentacijo
in uporabno dovoljenje za dva prizidka na
jugovzhodni in jugozahodni strani
Osnovne [ole Vodice in prizidka k plinski
kotlovnici.

Ob;ina Vodice je Upravno enoto Ljubljana
- izpostava {i[ka zaprosila za uporabno
dovoljenje \e decembra 2003. Upravna
enota je kar hitro imenovala komisijo za
tehni;ni pregled, ki je bil opravljen 
februarja 2004. Komisija je ugotovila, da
je gradnja izvedena v skladu z gradbenim
dovoljenjem in projektno dokumentacijo
ter v skladu s predpisi, normativi in 
standardi, ki so obvezni pri izvedbi 
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Ob;inska uprava poro;a

Na podlagi 2. ;lena Pravilnika o sofinanciranju letovanja (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t.2/2005) \upan

Ob;ine Vodice objavlja 

Razpis za dru\insko letovanje 

Ob;ina Vodice razpisuje letovanje za dru\ine iz na[e ob;ine, ki imajo stalno 
prebivali[;e v Ob;ini Vodice in zaradi trenutne materialne ogro\enosti svojim otrokom
ne morejo zagotoviti letovanja. 

Kriterij za dodelitev letovanja je [tevilo otrok in cenzus, dolo;en v 25. a ;lenu Zakona
o socialnem varstvu (Uradni list RS, [t. 36/04), ki je lahko pove;an za 20% od cenzusa, 
z upo[tevanjem socialnih razmer upravi;enca.

Do sofinanciranja letovanja niso upravi;ene dru\ine, ki razpolagajo z vsaj enim od
naslednjih premo\enj>

- stanovanjem oziroma hi[o, ki se ne uporablja za stalno bivanje,
- stavbnim zemlji[;em,
- kapitalskimi nalo\bami oziroma dele\i,
- drugimi prihodki in odhodki od premo\enja, 
- drugim premo\enjem ve;je vrednosti. 

{tevilo sofinanciranja letovanj je omejeno z vi[ino sredstev ob;inskega prora;una.
Okvirni znesek je 500.000 SIT.

Prijava na razpis<

Vloge se oddajo na naslov> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice, osebno ali po
po[ti v roku 15 dni od objave razpisa! Vlogi je potrebno prilo\iti>

- potrdilo o stalnem prebivali[;u dru\ine,
- potrdilo o premo\enjskem stanju,
- dokazila o bruto dohodkih in osebnih prejemkih iz preteklega leta, ugotovljenih v

odlo;bah o dohodnini dru\inskih ;lanov, v odlo;bah o odmeri davka od dohodkov iz
dejavnosti in dokazila o neobdav;ljivih dohodkih in osebnih prejemkih. V dohodke
dru\ine se v[tevajo tudi pokojnine in nadomestila v skladu s predpisi o pokojninskem
in invalidskem zavarovanju, pre\ivnine ter osebni prejemki, ne glede na to, ali je
zavezanec za pla;evanje dohodnine. 

- katastrski dohodek,
- dokazila o prejemkih od ob;asnih in za;asnih del,
- izjavo o razpolaganju s premo\enjem (obrazec dvigniti v sprejemni pisarni Ob;ine

Vodice).

Termini za letovanje v po;itni[kih domovih<

Glede rezervacij, pogodbe in pla;ila lahko povpra[ate na Zavodu za letovanje in
rekreacijo otrok, Trg prekomorskih brigad 1, Ljubljana na tel> 01/5132-650 in 01/5132-662
(g. Toma\ Zadnikar).

po;itni[ki dom termin [t.dni cena paketa/odrasli cena paketa/otroci

PIRAN 09.07. - 16.07.2005 8 38.500,00 SIT 32.200,00 SIT
PIRAN 19.08. - 29.08.2005 11 55.000,00 SIT 46.000,00 SIT
PORE: ({PADI:I) 23.07. - 02.08.2005 11 55.000,00 SIT 46.000,00 SIT

Ob;ina Vodice prispeva svoj dele\ tako, da pokrije stro[ke v vi[ini>
- za prvega otroka 25%,
- za drugega otroka 50%,
- za tretjega otroka 75%,
- za ;etrtega otroka in naslednje Ob;ina Vodice pokrije stro[ke v celoti.

|upan Ob;ine Vodice
Brane Podbor[ek, univ. dipl. ekon.

Napaka pri
pove;anju
cene storitve
odvoza
komunalnih
odpadkov

Spo[tovane ob;anke in ob;ani
Ob;ine Vodice!

Pri ra;unalni[ki obdelavi cene v
postavki odvoz komunalnih odpadkov
je pri[lo do napake. Cena postavke
odvoz komunalnih odpadkov za mesec
marec 2005 je na ra;unih dejansko
obra;unana za dobrih 60% vi[je kot
prej[nji mesec, kar ni pravilno, saj cena
te postavke ostaja nespremenjena.
Zaradi pove;anja cene odlaganja oz.
deponiranja odpadkov je upravi;eno
pove;anje samo za dobrih 18 %.

Za napako se opravi;ujemo. Ob;ankam
in ob;anom bomo priznali dobropis pri
naslednjem ra;unu. Zaradi na;ina
obra;una pri ob;ankah in ob;anih, ki
ra;une pla;ujejo s trajnimi nalogi preko
banke, tega ne moremo narediti
druga;e. V upanju, da nam boste na[o
napako oprostili, vas lepo 
pozdravljamo.

S spo[tovanjem
Publicus d.o.o.

tovrstnih objektov. Ugotovljene so bile
tudi nekatere pomanjkljivosti. Komisija je
nato podala predlog, da se po odpravi
pomanjkljivosti dovoli uporaba dveh
prizidkov na jugovzhodni in jugozahodni
strani Osnovne {ole Vodice in prizidka k
plinski kotlovnici.

Ob;ina Vodice je kot investitor takoj
vlo\ila vlogo za izdajo uporabnega 
dovoljenja, na katerega je bilo treba
;akati pribli\no leto dni. Uporabno 
dovoljenje je bilo posredovano 31. 1. 2005.

Tako je bila Osnovna [ole Vodice s 
februarjem 2005 z vso pridobljeno 
dokumentacijo pripravljena na nemoteno
izvajanje devetletke. 
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Ob;inska uprava poro;a

Na podlagi Pravilnika o sofinanciranju dru[tvenih projektov v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t. 9/04), \upan Ob;ine Vodice objavlja

Javni razpis
za sofinanciranje dru[tvenih projektov 

v Ob;ini Vodice za leto 2005
Predmet javnega razpisa so programi in projekti, ki zajemajo vse oblike ustvarjanja in delovanja in so v javnem interesu.

Predmet tega razpisa niso sredstva za investicijsko vzdr\evanje in investicije v prostore. 

Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati prijavitelji na javni razpis<
na razpis se lahko prijavijo dru[tva in zveze, ki izpolnjujejo naslednje pogoje>
- so registrirana za izvajanje dejavnosti in s svojim dosedanjim delom izkazujejo pri;akovano kakovost,
- nimajo za osnovno dejavnost kulturne, [portne in gasilske dejavnosti 
- imajo zagotovljene materialne, kadrovske in organizacijske pogoje za uresni;evanje aktivnosti,
- imajo sede\ na obmo;ju Ob;ine Vodice,
- nimajo neporavnanih obveznosti do Ob;ine Vodice,
- delujejo najmanj eno leto,
- imajo urejeno evidenco o ;lanstvu (izpolnite in obvezno prilo\ite fotokopijo evidence o ;lanstvu),
- dejavnost opravljajo na nepridobitni osnovi,
- so registrirani v skladu z Zakonom o dru[tvih,
- ob;inski upravi vsako leto redno predlo\ijo finan;no poro;ilo in poro;ilo o realizaciji programov ter na;rt aktivnosti za prihodnje

leto. 

Prijava na razpis<

- izpolnjena prijava na razpis in izpolnjeni obrazci iz razpisne dokumentacije (obrazce je mogo;e dobiti v sprejemni pisarni Ob;ine
Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice) ,

- kopija odlo;be oziroma sklep o registraciji,
- po[iljke, oddane po po[ti, morajo biti oddane obvezno s priporo;eno po[to, in sicer v zaprti kuverti z oznako “ne odpiraj - prijava

na razpis za dru[tvene projekte 2005”. Na hrbtni strani kuverte mora biti naveden naslov prijavitelja. 
- prijave se oddajo osebno ali po po[ti najpozneje do 30.04.2005 na naslov> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

Sredstva prora;una za sofinanciranje kulturnih programov bodo razdeljena skladno s pogoji, merili in normativi, ki so priloga tega
razpisa ter v okviru sredstev, zagotovljenih v sprejetem prora;unu Ob;ine Vodice za leto 2005. 

:e je na razpis prijavljenih ve; izvajalcev programov, kot je na razpolago prora;unskih sredstev, Ob;inska uprava Ob;ine Vodice
dolo;i prioriteto za vrednotenje programov v skladu s potrebami in interesi lokalne skupnosti.

Vloge, ki ne izpolnjujejo pogojev za finan;na sredstva, se izlo;ijo.

Dodeljena sredstva morajo biti porabljena do 31.12.2005.

Izvajalci morajo programe obvezno prijaviti na prijavnih obrazcih. Obrazci za prijavo  bodo na voljo po objavi javnega razpisa v ;asu
uradnih dni v sprejemni pisarni Ob;ine Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice.

Prijave na razpis morajo biti popolne, naknadno dopolnjevanje prijav po izteku roka ni mo\no.

Okvirna vrednost sredstev za javni razpis je> 1.000.000,00 SIT.

Zadnji rok za prijavo je 13.5.2005!

Z vsemi izbranimi prijavitelji bo podpisana pogodba o sofinanciranju izvedbe projektov v Ob;ini Vodice za leto 2005.

Opozorilo< upo[tevajo se samo prijave, ki bodo poslane v zahtevanem roku. Po preteku roka za prijavo se
nepravo;asno posredovane prijave vrnejo po[iljatelju!

Informacije v zvezi z razpisom dobite vsak delovni dan v ;asu uradnih ur na tel. 01/833 26 18.

Datum> 6..4.2005
{tevilka> 025-01-002/05-001 

|upan Ob;ine Vodice
Brane Podbor[ek, univ.dipl.ekon.
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Ob;inska uprava poro;a

Na podlagi 7., 8., 9. in 10. ;lena Zakona o [portu (UL RS, [t. 22/98, 27/02) in 7. ;lena Pravilnika o vrednotenju [portnih programov v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo

Ob;ine Vodice, [t. 10/01) objavlja Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice

Javni razpis
za sofinanciranje [portnih programov 

v Ob;ini Vodice za leto 2005
I. predmet javnega razpisa<
Za uresni;evanje programskih nalog [porta se iz prora;una Ob;ine Vodice za leto 2005 sofinancirajo naslednje vsebine>
- interesna [portna vzgoja pred[olskih in [oloobveznih otrok,
- [portna vzgoja [oloobveznih otrok,
- [portna vzgoja otrok, usmerjenih v kakovostni in vrhunski [port,
- [portna in interesna vzgoja mladine,
- [portna vzgoja mladine, usmerjene v kakovostni in vrhunski [port,
- [portna vzgoja mladine s posebnimi potrebami,
- [portna rekreacija,
- [port invalidov,
- izobra\evanje, usposabljanje in izpopolnjevanje strokovnih kadrov v [portu,
- delovanje dru[tev, ob;inskih in drugih zvez ter zavodov na lokalni ravni.

II. Na javnem razpisu lahko sodelujejo naslednji izvajalci [portnih programov>
- [portna dru[tva in klubi, registrirani po Zakonu o dru[tvih<
- zveze [portnih dru[tev, ki jih ustanovijo [portna dru[tva ali klubi<
- zavodi, zasebniki ali druge organizacije, ki so na podlagi zakonskih predpisov registrirane za opravljanje dejavnosti na podro;ju

[porta<
- zavodi s podro;ja vzgoje in izobra\evanja.

III. Pravico do sofinanciranja [portnih programov imajo nosilci in izvajalci [portne dejavnosti, ki izpolnjujejo 
naslednje pogoje<

- imajo sede\ v ob;ini Vodice<
- imajo zagotovljene materialne, prostorske, kadrovske in organizacijske pogoje za uresni;itev na;rtovanih [portnih aktivnosti<
- imajo organizirano redno dejavnost, za katero so registrirani vsaj eno leto<
- imajo zagotovljeno redno vadbo najmanj 36 tednov v letu<
- imajo urejeno evidenco ;lanstva in pla;ano ;lanarino<
- redno letno dostavljajo ob;ini podatke o ;lanstvu, poro;ila o realizaciji programov in dose\enih rezultatih ter plan na;rtovanih

aktivnosti.

IV. Sredstva prora;una za sofinanciranje [portnih programov bodo razdeljena skladno s pogoji, merili in normativi, ki jih dolo;a
Pravilnik o vrednotenju [portnih programov v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo Ob;ine Vodice, [t. 10/01).

V. Okvirna vrednost sredstev za javni razpis je> 4.000.000,00 SIT. 

VI. Izvajalci morajo [portne programe obvezno prijaviti na prijavnih obrazcih, ki so sestavni del razpisne dokumentacije, in prilo\iti
ustrezna dokazila, zahtevana z razpisom. 
Obrazci za prijavo  bodo na voljo po objavi javnega razpisa na Ob;ini Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice, v ;asu uradnih dni
(ponedeljek, sreda, petek).

VII. Zadnji rok za prijavo je 13.5.2005.
Prijave po[ljite v zaprtih kuvertah z oznako “{PORT 2005 -prijava na javni razpis”, s pripisom “ne odpiraj”, na naslov Ob;ina
Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice. Na kuverti mora biti tudi ime in naslov prijavitelja.

Opozorilo< Upo[tevajo se samo prijave, ki bodo poslane v zahtevanem roku. Po preteku roka za prijavo se
nepravo;asno posredovane prijave vrnejo po[iljatelju!

VIII. Z vsemi izbranimi izvajalci [portnih programov bo podpisana pogodba o sofinanciranju izvedbe [portnih programov v Ob;ini
Vodice za leto 2005.

IX. Dodatna pojasnila lahko dobite v ;asu uradnih ur na tel. 01/833-26-18.

Datum> 6.4.2005 
{tevilka> 650-02-003/05-004 |upan Ob;ine Vodice, Brane Podbor[ek, univ. dipl. ekon.
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Ob;inska uprava poro;a

Na podlagi 57., 61., 62. ;lena in ;lenov od 100. do 120. Zakona o uresni;evanju javnega interesa na podro;ju kulture (Ur.l. RS, [t. 96/02) in Pravilnika o vrednotenju

kulturnih programov v Ob;ini Vodice (Uradno glasilo OV 3/4) Ob;ina Vodice objavlja

Javni razpis
za sofinanciranje kulturnih programov 

v Ob;ini Vodice za leto 2005
Predmet javnega razpisa so programi in projekti na podro;ju kulture, ki zajemajo vse oblike ustvarjanja, posredovanja in
varovanja kulturnih dobrin na podro;ju glasbene, dramske, gledali[ke in lutkovne, literarne, likovne in fotografske, filmske in video
dejavnosti.

Predmet tega razpisa niso sredstva za investicijsko vzdr\evanje in investicije v prostore za izvajanje kulturnih programov in projektov.

Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati prijavitelji na javni razpis>
na razpis se lahko prijavijo pravne in fizi;ne osebe, ki izpolnjujejo naslednje pogoje>
- zasebniki na podro;ju kulture, ki so vpisani v razvid samostojnih ustvarjalcev pri ministrstvu za kulturo,
- kulturna dru[tva in zveze, registrirana v skladu z veljavno zakonodajo za izvajanje programov na podro;ju kulture in ki s svojim

dosedanjim delom izkazujejo pri;akovano kakovost, 
- zavodi, registrirani za opravljanje dejavnosti v kulturi, 
- imajo zagotovljene materialne, prostorske, kadrovske in organizacijske pogoje za uresni;evanje kulturnih aktivnosti,
- imajo sede\ na obmo;ju Ob;ine Vodice,
- dokazila o urejeni evidenci in ;lanstvu (velja samo za dru[tva - izpolnite in obvezno prilo\ite fotokopijo evidence o ;lanstvu),
- dejavnost opravljajo na nepridobitni osnovi,
- so registrirani v skladu z Zakonom o dru[tvih,
- ob;inski upravi vsako leto redno predlo\ijo finan;no poro;ilo in poro;ilo o realizaciji programov, poro;ila o dose\enih uspehih na

ob;inskih, regionalnih in dr\avnih tekmovanjih, ;e so se jih udele\ili. 

Merila za izbor programov in projektov dolo;a Pravilnik o postopku in merilih za vrednotenje kulturnih programov v Ob;ini
Vodice (Uradno glasilo OV, [t. 4/2004). 

Na;in oddaje vlog<
- izpolnjena prijava na razpis in izpolnjeni obrazci iz razpisne dokumentacije (vsi prijavitelji),
- kopija odlo;be oziroma sklep o registraciji,
- kopija o statusu (samo samostojni ustvarjalci na podro;ju kulture). 
- Po[iljke, oddane po po[ti, morajo biti oddane obvezno s priporo;eno po[to, in sicer v zaprti kuverti z oznako “ne odpiraj - prijava

na razpis za kulturne programe 2005”. Na hrbtni strani kuverte mora biti naveden naslov prijavitelja.

Sredstva prora;una za sofinanciranje kulturnih programov bodo razdeljena skladno s pogoji, merili in normativi, ki jih dolo;a
Pravilnik o vrednotenju kulturnih programov v Ob;ini Vodice ter v okviru sredstev, zagotovljenih v sprejetem prora;unu za leto
2005. 

Izvajalci morajo programe obvezno prijaviti na prijavnih obrazcih, ki so sestavni del razpisne dokumentacije, in prilo\iti ustrezna
dokazila, zahtevana z razpisom. 

Vloge, ki ne izpolnjujejo pogojev za finan;na sredstva, se izlo;ijo.

O izidu javnega razpisa bodo prijavitelji obve[;eni najpozneje do 31.5.2005.

Dodeljena sredstva morajo biti porabljena do 31.12.2005.

Obrazci za prijavo bodo na voljo po objavi javnega razpisa v ;asu uradnih dni v sprejemni pisarni Ob;ine Vodice, Kopitarjev trg 1,
1217 Vodice.

Prijave na razpis morajo biti popolne, naknadno dopolnjevanje prijav po izteku roka ni mo\no.

Zadnji rok za prijavo je 13.5.2005.

Okvirna vrednost sredstev za javni razpis je 3.000.000,00 tolarjev.

Prijave se oddajo najpozneje do 30.4.2005 na naslov> Ob;ina Vodice, Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice. 

Z vsemi izbranimi prijavitelji bo podpisana pogodba o sofinanciranju izvedbe kulturnih programov v Ob;ini Vodice za leto 2005.

Opozorilo< upo[tevajo se samo prijave, ki bodo poslane v zahtevanem roku. Po preteku roka za prijavo se
nepravo;asno posredovane prijave vrnejo po[iljatelju!

Za informacije v zvezi z razpisom lahko pokli;ete na telefonsko [tevilko> 01/833-26-18.
Datum>  6.4.2005
{tevilka> 660-01-001/05-001                              |upan Ob;ine Vodice, Brane Podbor[ek,univ.dipl.oec.
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Ob;inska uprava poro;a

Agencija RS za u;inkovito rabo in obnovljive vire energije je v Uradnem listu RS ([t. 27-28/05) 18. marca 2005 objavila dva javna
razpisa. Vi[ina nepovratnih sredstev za investicije v pove;anje energetske u;inkovitosti obstoje;ih stanovanjskih stavb je 84 
milijonov tolarjev, za spodbujanje izvedbe investicijskih ukrepov za energetsko izrabo lesne biomase v gospodinjstvih pa je 
predvidenih 50 milijonov SIT. Sredstva se bodo dodeljevala do porabe. 

1. Finan;na spodbuda za investicije v pove;anje energetske
u;inkovitosti obstoje;ih stanovanjskih stavb

Razpis je razdeljen v dva vsebinska sklopa>
- finan;ne spodbude za najmanj 100 m2 toplotne za[;ite v starej[i stanovanjski stavbi,
- finan;ne spodbude za vgradnjo termostatskih ventilov in izvedbo hidravli;nega uravnove[enja ogrevalnega sistema v obstoje;i

ve;stanovanjski stavbi.

Prvi sklop se nana[a na stavbe, katerih za;etek gradnje je bil leta 1980 ali prej. Pogoj za dodelitev finan;ne spodbude je izvedba
primerne toplotne za[;ite  na gradbenih konstrukcijah v obsegu najmanj 100 m2 povr[in. Nepovratna sredstva se bodo dodeljevala
za izvedene investicije, kar se dokazuje z ra;uni za material in izvedbo, izstavljenimi po 13. septembru 2004. Vi[ina posamezne
finan;ne spodbude je odvisna od povr[in toplotne za[;ite in lahko zna[a najve; 15 % investicijske vrednosti izvedbe ukrepov, celotni
znesek nepovratnih sredstev pa ne more presegati 5 milijonov tolarjev. 

Drugi sklop finan;nih spodbud se nana[a na stanovanjske stavbe z dvocevnim sistemom. Nepovratna sredstva se bodo dodeljevala
za izvedene investicije, kar se dokazuje z ra;uni o izvedbi (izstavljeni morajo biti po 18. 3. 2005) in s protokolom izvajalca o meritvah
in nastavitvah radiatorskih ventilov in regulatorjev diferen;nega tlaka. Vi[ina finan;ne spodbude je do 30 % vrednosti, izkazane z
ra;uni o izvedbi investicije v skladu s projektno dokumentacijo.

2. Spodbujanje izvedbe investicijskih ukrepov za energetsko
izrabo lesne biomase v gospodinjstvih

Nepovratna sredstva se bodo dodeljevala za vgradnjo specialnih kurilnih naprav za centralno ogrevanje na lesno biomaso, in sicer
za kurilne naprave na polena, pelete in sekance.

Iz dokumentacije za posamezno vlogo mora biti razvidno, da je ukrep izveden v skladu z razpisanim kriterijem in da je vloga
pripravljena v skladu s pogojem iz razpisne dokumentacije. Poleg osnovnega pogoja morajo imeti kurilne naprave, ki so v funkciji
delovanja po 01.10.2004 in pred 01.04.2005, naslednje toplotno-tehni;ne karakteristike>

- nominalni izkoristek kurilne naprave mora biti ve;ji ali enak 86%,
- vrednost emisij ogljikovega monoksida pri nominalni mo;i mora biti manj[a od 1250 mg/m3,
- vrednost emisij pra[nih delcev mora biti manj[a od 50 mg/m3,
- kurilne naprave na polena morajo imeti prigrajen hranilnik toplote velikosti vsaj 50 l/kW toplotne mo;i kurilne naprave.

Kurilne naprave, ki bodo v funkciji delovanja po 01.04.2005, morajo imeti naslednje toplotno-tehni;ne karakteristike>
- nominalni izkoristek kurilne naprave mora biti ve;ji ali enak 88%,
- vrednost emisij ogljikovega monoksida pri nominalni mo;i mora biti manj[a od 750 mg/m3,
- vrednost emisij pra[nih delcev mora biti manj[a od 50 mg/m3,
- kurilne naprave na polena morajo imeti prigrajen hranilnik toplote velikosti vsaj 50 l/kW toplotne mo;i kurilne naprave.

Za izvedene sisteme zna[a vi[ina nepovratnih sredstev>
- pri ogrevanju s poleni> 40% cene kurilne naprave in ustreznega hranilnika toplote, vendar najve; 300.000 SIT<
- pri ogrevanju s peleti> 40% cene kurilne naprave s podajalnikom, vendar najve; 400.000 SIT<
- pri ogrevanju s sekanci> 40% cene kurilne naprave s podajalnikom, vendar najve; 500.000 SIT.

Razpisno dokumentacijo za oba razpisa dobite na internetni strani www.aure.si, kjer so predstavljeni tudi vsi ostali pogoji in opisi
razpisov. Razpisno dokumentacijo lahko dobite tudi na ob;ini Vodice v ;asu uradnih ur ali jih naro;ite s pisnim zahtevkom na naslov
Agencija za u;inkovito rabo in obnovljive vire energije, Dimi;eva 12, 1000 Ljubljana (tel. 01 300 69 90 - informacije v zvezi z razpisi).

Miran Sirc
Ob;inska uprava 
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Pred kratkim smo na regionalni cesti
Vodice - Lj. {entvid postavili dve [tevni
mesti za avtomatsko [tetje prometa, in
sicer v vaseh Skaru;na (pri vrtcu) in
Povodje (pri avtobusni postaji). V vozi[;e
so vgrajene induktivne zanke, ki zaznavajo
razli;ne kategorije vozil, [tevna naprava
ob vozi[;u pa podatke shranjuje, tako da
jih je s pomo;jo posebnega
ra;unalni[kega programa mo\no obdelati
in dobiti ustrezen tabelari;en izpis 
rezultatov - povpre;ni in maksimalni
promet v dolo;enem ;asovnem razdobju
(skupno in po posameznih vrstah vozil).
{tevni mesti bosta stacionarni, tako da bo
meritve mo; enostavno in primerljivo
ponavljati. Trenutno te;e mese;ni ciklus
meritev. 

Z izgradnjo [tevnih mest in z meritvami
smo za;eli takoj, ko je bilo mogo;e, saj
\elimo prvi ciklus opraviti pred morebitno
postavitvijo cestninske postaje Vodice.
Ker gre za poseg v dr\avno - regionalno
cesto, smo namre; predhodno morali 
pridobiti soglasje Ministrstva za promet,
Direkcije RS za ceste. Kljub dejstvu, da
investicijo (cca 900.000 SIT) v celoti 
prevzema Ob;ina Vodice in bomo DRSC-ju
na njegovo zahtevo dol\ni omogo;iti
uporabo vgrajenih induktivnih zank, smo
na njihovo odobritev ;akali dobra dva
meseca.  

Kot \e re;eno, \elimo podatke o prometni
obremenitvi zaradi kasnej[e primerljivosti
pridobiti \e sedaj, ko v Vodicah [e ni 
cestninske postaje. Predvidevamo in DARS
vseskozi opozarjamo, da bo po izgradnji

le-te promet na regionalki skozi Skaru;no
bistveno pove;an, varnost udele\encev v
prometu pa drasti;no zmanj[ana. Da se
DARS gradnji cestninske postaje ne bo
odpovedal, je mo; sklepati po primeru
cestninskih postaj Krtina in Lukovica.
Gradnja teh dveh postaj je bila lani 
spomladi z odlo;bo gradbenega in[pektorja
ustavljena, po spremembi doti;ne 
zakonodaje pa so razlogi za zadr\anje del
prenehali veljati in in[pektor je marca
letos s sklepom ustavil vse in[pekcijske
postopke. Vztrajanje na izgradnji petih
([tirih) cestninskih postaj sicer ni v skladu
s scenarijem Ministrstva za promet, da se
z letom 2008 vzpostavi elektronski sistem
cestninjenja v prostem prometnem toku
na celotnem omre\ju cestninskih cest,
predhodno pa temeljito prou;i tudi na;in
pla;evanja cestnin s t.i. vinjetami.

Ob;inska uprava poro;a 

Na regionalni cesti skozi Skaru;no 
smo postavili [tevni mesti 

za avtomatsko [tetje prometa
DARS se postavitvi cestninske postaje Vodice o;itno ne 

namerava odpovedati
Miran Sirc, univ.dipl.org.

Kljub ve;kratnim akcijam odvoza na
obmo;ju ob;ine Vodice [e vedno opa\amo
malomarno (za)pu[;anje starih in
odslu\enih vozil. Okolje je s tem dodatno
obremenjeno, njihovo odstranjevanje pa
za ob;ino vsekakor pomeni stro[kovno
obremenitev. Nekateri najbolj predrzni se
avtomobila znebijo kar na parkiri[;u pred

Odslu\ena
vozila ne
sodijo v 

okolje

Ob;ina Vodice kr[itelje
striktno prijavlja policiji

Miran Sirc, univ.dipl.org.

ob;insko stavbo. :e postane o;itno, da je
vozilo zapu[;eno, to sporo;imo na 
policijsko postajo, kjer sku[ajo preko baz
podatkov ugotoviti zadnjega lastnika.
Nekaj tak[nih primerov smo \e imeli in
nekaj lastnikov se je tudi na[lo - seveda
so morali vozilo na predpisan na;in sami
odstraniti, sledil pa je tudi predlog 
sodniku za prekr[ke. Tak[no neodgovorno
ravnanje lastnikov vozil je lahko le njim v
sramoto.

Trenutno imate vsi lastniki odslu\enih
vozil [e vedno mo\nost, da jih brezpla;no
reciklirate. Akcijo recikliranja starih 
bremen je Ministrstvo za okolje in prostor
namre; podalj[alo. Ob;ina Vodice se je
akciji pridru\ila tudi v okviru vsakoletne
;istilne akcije. :e \elite svoj stari avto
brezpla;no odpeljati in ga ekolo[ko 
reciklirati, sporo;ite to na Ob;ino Vodice
(tel.> 01 833 26 15), kjer boste s tem v zvezi
izvedeli [e ostale informacije.
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Ob;inska uprava poro;a

Ob zamenjavi antenskega stolpa na ob;inski zgradbi
Kopitarjev trg 1, ki ga je zaradi posodobitve bazne
postaje mobilne telefonije izvedel operater Mobitel
d.d., je pri[lo s strani nekaterih ob;anov do pobude
in zahteve, da se zaradi mo\nega pove;anja nevarnega
sevanja pridobi strokovno mnenje. Ob;ina Vodice je
pri In[titutu za neionizirana sevanja naro;ila meritve
visokofrekven;nih elektromagnetnih sevanj. Poro;ilo
o meritvah, ki so bile opravljene v mesecu marcu
2005, smo za ob;insko glasilo pripravili v skraj[ani
obliki z nekaterimi slikami in tabelami, ki nosijo
oznako in zaporedno [tevilko, kot je zapisana v 
originalu (ne po zaporedju v tem prispevku).  
Namen meritev sevalnih obremenitev je posnetek
dejanskega stanja in njihova ocena glede na uredbo
o elektromagnetnem sevanju v naravnem in 
\ivljenjskem okolju. Meritve so pokazale, da ni 
razlogov za preplah.  

:e bi kdo \elel vpogled v celotno poro;ilo, to lahko
stori v ;asu uradnih ur ob;inske uprave.

Poudarki iz Poro;ila<

Kako mo;na so
sevanja?

Rado :uk
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Ob;inska uprava poro;a 

Lep pozdrav! Va[ obisk nas je prijetno
presenetil. S kak[nim namenom ste
obiskali ob;ino Vodice in seveda
Vrtec {kratka Svita?
Lep pozdrav tudi vam. Najprej bi se 
zahvalil za prijaznost gospodu \upanu, ki
me je zelo velikodu[no sprejel in na[i
ob;ini pomagal pri odgovorih na
vpra[anja, ki nam jih ne manjka. V medijih
sem izvedel za novozgrajeni vrtec, kar me
je pritegnilo k temu, da vas obi[;em. Tudi
v ob;ini Horjul imamo stisko s prostorom
v vzgojno-varstvenem zavodu in gradnja
vrtca bo kmalu neizogiben projekt v
ob;ini Horjul. 

Kak[en vtis ste dobili po tem kratkem
ogledu novega vrtca?
|e zunanja arhitektura je izredno pestra in
zanimiva. V na[i ob;ini namre; prevladuje
mnenje, da tako velik vrtec ne more 
izgledati sodobno in pestro obenem. Va[
vrtec pa je pravi dokaz za nasprotno. Zelo
raznolika arhitektura in prava izbira toplih
barv naredi vrtec na zunaj zelo prijeten.

Pogovor z \upanom ob;ine
Horjul Danielom Fortuna

Janez Ziherl

Vrtec {kratka Svitka je poleg vzgoje in
varstva za;el opravljati [e eno funkcijo.
Motiviranje drugih ob;in za gradnjo
vzgojno-varstvenih zavodov. Na obisk
je med drugimi pri[el tudi \upan
ob;ine Horjul, saj je v medijih zvedel
za na[ novi vrtec. Povpra[ali smo ga
za mnenje in namen njegovega
obiska.

Notranjost pa me je [e bolj presenetila. 
|e izbira barv v notranjosti je izredna.
Seveda pa ne morem mimo opreme in 
razporeditve prostorov, ki so funkcionalno
zelo dopolnjujo;i. Omeniti pa moram tudi
kuhinjo, ki je tehnolo[ko in prakti;no
popolna. Rad bi poudaril tudi to, da je za
star[e in ob;ino tak[en vrtec ogromna 
pridobitev in vse ;estitke ob;ini Vodice,
da vam je tak[en projekt uspel.

Torej se boste odlo;ili za gradnjo
novega vrtca tudi v Horjulu?
Upam, da ;imprej. Seveda bom na povabilo
va[ega \upana najprej pripeljal tudi 
vzgojiteljice in sodelavce iz ob;inske
uprave na ogled Vrtca {kratka Svita.
Trenutne potrebe po prostorih za 
vzgojno-varstveni zavod v ob;ini Horjul so
pribli\no enake kot v va[i ob;ini, kar je
idealna prilo\nost, da si ogledamo va[
vrtec. Va[ \upan in pomo;nica ravnateljice
vrtca sta mi velikodu[no ponudila pomo;
pri re[evanju te\av, ki spremljajo gradnjo
tak[nega vrtca. 

Hvala za prijeten pogovor!
Hvala tudi vam in \upanu Branetu
Podbor[ku za prijaznost.
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Seja sveta

Osemnajst dni premora med 15. in
16. redno sejo so posamezni
odbori izkoristili za obravnavo
predlogov, pobud in vpra[anj, ki
so jih izpostavili svetniki na zadnji
seji. Osrednja tema tokratne seje
je bil ponovno prora;un za 
leto 2005.

S soglasno potrditvijo dnevnega reda in
potrditvijo zapisnika 15. redne seje z enim
popravkom, se je za;ela ponovna 
obravnava prora;una za leto 2005. |upan
je seznanil vse prisotne z dejstvom, da je
odlok o prora;unu na predlog odborov
nekoliko spremenjen. Povedal je, da je
sodeloval na vseh odborih, da so odbori
resno pretehtali vse mo\nosti, ki so se jim
ponudile. Nekoliko so se spremenile
postavke pri drobnem gospodarstvu,
komunalni infrastrukturi, izobra\evanju in
sociali. Odbor za dru\bene dejavnosti je
prou;il predlagane predloge in 
spremembe, ki pa bodo upo[tevane pri
predlogu rebalansa, ki bo verjetno [e pred
poletnimi po;itnicami. Svetniki so si bili
edini, da je prora;un naravnan tako, da so
sredstva namenjena po vseh krajih na[e
ob;ine. Velika pridobitev bo tudi za;etek
gradnje ;istilne naprave in ustanovitev

Komunalnega podjetja Vodice. Na predlog
\upana so svetniki s 13 glasovi ZA in 1 proti
sprejeli prora;un za leto 2005.
Presenetljivo hitro je bila kon;ana to;ka 
o predlogu spremembe Odloka o enkratni
denarni pomo;i v Ob;ini Vodice. Zakon
eksplicitno ne opredeljuje, katerih pomo;i
naj bi bili dele\ni ob;ani. V preteklem letu
so se sredstva v vi[ini 2.262.595 SIT 
porabila za nudenje enkratne denarne
pomo;i, za ozimnico, kurjavo, [olska 
kosila za osnovno[olce, pogrebne storitve,
nujne zdravstvene storitve ter druge
pomo;i. Zaradi la\je preglednosti in

natan;nej[ih dolo;il ter zaradi mo\nosti,
da ob;inska uprava sprejema vloge in ima
tudi vpogled vanje ter odlo;a o
upravi;enosti prosilcev, so svetniki
soglasno sprejeli sklep o spremembi 
odloka. Tako ne bo moglo priti do 
izkori[;anja socialne pomo;i. Soglasno je
bil sprejet tudi sklep o odkupu parcel v
izmeri 7884 m2 ju\no od osnovne [ole.
Zemlji[;e je namenjeno za ureditev 

dodatnih igralnih povr[in osnovne [ole in
vrtca {kratek Svit. Kot je pojasnil \upan,
je na tem obmo;ju predvidena trasa ceste
|elodnik - Vodice, ob;ina pa si prizadeva,
da bi za;rtano traso premaknila ju\neje
od [olskega igri[;a in obstoje;e ;istilne
naprave. Zelo hitro in brez razprave je bil
sprejet tudi sklep o zavrnitvi pobude
Agencije za radioaktivne odpadke za 
prijavo sodelovanja pri izboru lokacije za
odlagali[;a nizko in srednje radioaktivnih
odpadkov na obmo;ju ob;ine Vodice.
Soglasno z nekaj popravki je bil sprejet
tudi Pravilnik o sofinanciranju
dru\inskega letovanja. Predmet tega
pravilnika je razdelitev sredstev 
namenjena socialno [ibkej[im dru\inam za
letovanje otrok in sicer za prvega otroka
25%, za drugega 50 %, za tretjega 75%, za
;etrtega in naslednjega pa ob;ina pokrije
stro[ke v celoti.V primeru ve;jega [tevila
vlog se dolo;i prioriteta glede na socialni
polo\aj dru\ine in [tevilo otrok v dru\ini. 

|upan je svetnike seznanil z odpovedjo
pogodbe VO-KA o vzdr\evanju vodnega
sistema na obmo;ju na[e ob;ine, zato je
poslal vsem ustreznim in primernim
dru\bam ponudbo za vzdr\evanje
vodovodnega sistema. Na izredni seji, ki
bo predvidoma ;ez [tirinajst dni, bodo
zato svetniki dobili vse potrebne 
informacije o nujnosti ustanovitve
Komunalnega podjetja.

V zadnji to;ki je bilo sli[ati vpra[anje 
o mo\nosti pridobitve dovoljenja za
postavitev cisterne s plinom, s katerim bi
se oskrbovali prebivalci posameznih vasi,
do katerih [e ni speljan plinovod. Miran
Sirc je pojasnil, da obstaja mo\nost, 
vendar je vse prepu[;eno trgu ter 
ponudbi in povpra[evanju. Ob koncu seje,
ki se je zaradi slo\nosti in usklajenosti
svetnikov kon;ala v dobri uri, je \upan
povabil vse svetnike na blagoslov vrtca
{kratek Svit. Poudaril je , da bodo s svojo
prisotnostjo dali pe;at in te\o svoji
odlo;itvi, ko so se izrekli za izgradnjo
novega vrtca na obstoje;i lokaciji.

Seja je torej minila brez zapletov in
predolgih razprav, kar ustvarja dejstvo 
o usklajenosti na[ih svetnikov.

16. redna seja
31. 3 2005

Alenka Jereb
Zelo “usklajeni” ob;inski svetniki
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katere sem prepri;ana, da
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smo vsi omenjeni sodelovali z veliko dobre
volje in to je obrodilo sadove - nepozabno
prireditev. 
Seveda pa je do prireditve pri[lo, ker je
slovenski metropolit in nad[kof Alojz Uran
sprejel povabilo, ki sva ga mu poslala skupaj 
z g. \upnikom Francem Mervarjem. Nad[kofo-
vo sporo;ilo na blagoslovitvi pa je potrebno
razumeti kot poziv k sodelovanju ter 
pozitivnemu razmi[ljanju, ter da naj ne 
sledimo ljudem, ki jim je glavna naloga 
metanje polen pod noge.
Gospodu nad[kofu Alojzu Uranu se tudi ob tej
prilo\nosti iz srca zahvaljujem za njegovo
naklonjenost in blagoslovitev vrtca. Upam, da
se je tudi gospod nad[kof dobro po;util v na[i
sredi, in da nas bo [e kdaj obiskal.

Ker imava [e veliko odprtih vpra[anj, je
prav, da greva tudi na druge teme. |e v
uvodu ste omenili “izredno stanje” na
podro;ju komunale. Kaj ste mislili s tem?
V za;etku marca je bilo ob;ini sporo;eno, da
Javno podjetje vodovod - kanalizacija (VO-KA)
s 1.aprilom enostransko odpoveduje 
sodelovanje z ob;ino Vodice. Tako smo se
naenkrat zna[li brez vzdr\evalca \e tako
mo;no na;etega vodovodnega sistema v
ob;ini. To seveda pomeni velik [ok za ob;ino.
Potrebno je takoj[nje ukrepanje in iskanje
za;asnih ter tudi dolgoro;nih re[itev na
podro;ju vodooskrbe in kanalizacije. Zaradi
prodaje dele\a v ljubljanskem holdingu, smo
izgubili vse ustanoviteljske ter upravljavske
pravice. Tudi pripravljenost za sodelovanje je

Kako bi ocenili rezultate dela in 
pridobitve zadnjih nekaj mesecev
leto[njega leta?
Re;i moram, da je dokaj te\ko dati splo[no
oceno. Vsekakor je bila ob;ina zelo uspe[na
pri uresni;evanju in doseganju svojih ciljev. S
skupnimi mo;mi nam je uspelo, da so se 
najmlaj[i prebivalci na[e ob;ine preselili v nov
vrtec, kon;no smo pridobili uporabno 
dovoljenje za prizidek k osnovni [oli in
kon;no smo skoraj soglasno sprejeli prora;un
za leto 2005. To so pozitivne stvari. Seveda pa
je v zadnjem ;asu bilo vr\eno nemalo polen
pod noge ter postavljenih kar nekaj novih
barikad z le enim namenom - prikazati ob;ino
Vodice v najslab[i mo\ni lu;i. Pri tem ne
morem preko z vso ma[;evalnostjo nabite 
prijave zoper zaposlitev tajnika ob;ine, ki jo je
spisal “anonimne\”, neprestanih prijav na
druge in[pekcijske slu\be in konec koncev
vzpostavitev izrednega stanja na podro;ju
komunale.

|e sami ste nanizali, oziroma odprli kar
nekaj tem, o katerih sem se danes \elela
pogovoriti z vami, z namenom da
ob;ankam in ob;anom bolj podrobno
predstavimo dogajanje v ob;ini. Prav je,
da najprej spregovoriva o novi zelo
pomembni pridobitvi na[e ob;ine -
novem vrtcu. Lahko vam povem, da je
velika ve;ina ob;ank in ob;anov izrazila
izredno pozitivne ocene o projektu ter
veliko zadovoljstvo in veselje nad 
prireditvijo.
Zadovoljstvo ob;ank in ob;anov veliko pove.
Predvsem pa to, da so usmeritve ob;ine 
oziroma mene, uprave in ob;inskega sveta
pravilne, ter da dajemo na prvo mesto tiste
prioritete oz. tiste projekte, ki so najbolj
potrebni. To [e posebej velja za vrtec. Kdor je
v zadnjem ;asu obiskal stari vodi[ki vrtec, je
lahko opazil, da so bile razmere v njem

porazne ter skoraj nevzdr\ne. Zato smo skupaj
s svetniki enotno pri\gali zeleno lu; za izgradnjo
novega vrtca. Otroci so tako dobili svetle in
razgibane sodobne prostore, ki bi jim jih danes
zavidala velika ve;ina njihovih vrstnikov v
Sloveniji. Poleg novih prostorov so jih
pri;akale nove igra;e in kar je [e posebej
pomembno, nasmejane in vesele vzgojiteljice
ter tehni;ni kader vrtca. Tudi njim so se 
uresni;ile [e pred kratkim neuresni;ljive \elje.

Prav poseben dogodek povezan z novim
vrtcem pa je bila njegova blagoslovitev.
Menim, da je bila ta prireditev nepozabna
in z odobravanjem sprejeta s strani vseh
ob;ank in ob;anov. Se strinjate?
Pa [e kako! Menim, da ima blagoslovitev vrtca
mnogo sporo;il, ki jih je tudi najbolj povr[en
opazovalec moral razbrati. Pri tem mislim
predvsem na sodelovanje vseh ob;ank in
ob;anov pri pripravi prireditve. Janez Kranjec
je s sodelavci pripravil oder, vzgojiteljice in
hi[nik so poskrbeli za celoten izgled prostora,
gasilci iz PGD Vodice so pripravili ter o;istili
prireditveni prostor. {e posebej je potrebno
omeniti ob;inske svetnike, ki so postavili
mlaje, vodi[ke pritrkovalce in Godba Vodice,
ki so na svoj na;in pozdravili nad[kofa,
otro[ke in mladinske pevske zbore, ki so tako
olep[ali prireditev, star[e otrok in kuharice iz
vrtca, ki so poskrbeli za pecivo ter uprava
ob;ine, ki je poskrbela za odli;no organizacijo,
in [e bi lahko na[teval. Seveda ima to
na[tevanje svoj namen. Ho;em poudariti, da

Intervju

Ne bom dopustil
splo[nega revan[izma

Alenka Jereb

Zadovoljstvo ob;ank in ob;anov
veliko pove. Predvsem pa to, da so
usmeritve ob;ine oziroma mene,
uprave in ob;inskega sveta pravilne,
ter da dajemo na prvo mesto tiste 
prioritete oz. tiste projekte, ki so
najbolj potrebni.

Nad[kofovo sporo;ilo na blagoslovitvi
pa je potrebno razumeti kot poziv k
sodelovanju ter pozitivnemu
razmi[ljanju, ter da naj ne sledimo
ljudem, ki jim je glavna naloga 
metanje polen pod noge.
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s tem minila. Posledica je sedaj tu - 
sekundarni vodovodni sistem nima 
vzdr\evalca in ne pravega upravljavca. 

Kak[ne so torej re[itve?
V tej situaciji trenutno vidimo eno samo 
dolgoro;no re[itev, in sicer ustanovitev
ob;inskega komunalnega podjetja. Gre za zelo
zahteven projekt, vendar sem prepri;an, da je
to dolgoro;no najbolj[a pot. S tem bomo
dobili upravljavca in vzdr\evalca vodovodnega
ter kanalizacijskega omre\ja, hkrati pa bomo
ob;ankam in ob;anom pribli\ali storitve, ki so
povezane z navedenima podro;jema.

Komunalno podjetje naj bi torej
ustanovila ob;ina in tudi poskrbela za
sredstva, ki jih podjetje potrebuje za
svoje delovanje?
Tako je. Tudi sedaj je ob;ina zagotavljala 
sredstva za naloge, ki jih je opravljalo Javno
podjetje Vodovod kanalizacija. Pri;akujem, da
bomo ;ez nekaj ;asa z enako vi[ino vlo\enih
sredstev naredili veliko ve;. Ob tej prilo\nosti
moram povedati, da gre za javno podjetje in
ne za privatno podjetje ali podjetje, ki naj bi
se hitro privatiziralo. Tisti, ki to govorijo, 
govorijo la\i, katerih namen je popolnoma
politi;ni. Take govorice razumem kot za;etek
predvolilne kampanje za volitve v letu 2006. 
V primeru, da bi bilo potrebno pridobiti 
dodatna sredstva za investicijske projekte na
podro;ju vodovoda in kanalizacije, ter da bi to
zahtevalo dokapitalizacijo podjetja, bi pri tej
odlo;itvi sodelovale ob;anke in ob;ani. Konec
koncev gre za dolgoro;no re[itev, pri kateri
moramo sodelovati vsi.

Kaj pomeni sedanje stanje na 
komunalnem podro;ju za ob;anke in
ob;ane?
Ob;anke in ob;ani morajo o morebitnih
okvarah na omre\ju obve[;ati ob;insko 
upravo oziroma re\ijski obrat, ki trenutno
re[uje nastalo situacijo. Za mesec april ne
bodo v roku izdane polo\nice za vodo ter
kanal[;ino, ker jih bo moralo izdati \e novo
podjetje. Izgradnja hi[nih priklju;kov bo malo
zakasnila. Toda lahko vam zagotovim, da bo
stanje na podro;ju vodooskrbe in kanalizacije
bolj[e, kot je bilo do sedaj.

Torej se bo s;asoma izredno stanje 
uredilo in normaliziralo?
Vsekakor. Tu je [e posebej pomembno, da
omenjeni projekt podpira velika ve;ina 
svetnikov, kar pomeni, da gre za skupen 
projekt, pri katerem razli;ni politi;ni interesi
nimajo prostora!

Kako pa potekajo postopki za gradnjo
;istilne naprave?
Po vseh te\avah in zapletih je upravna enota
kon;no izdala gradbeno dovoljenje za izgradnjo
;istilne naprave na Skaru;ni. Na gradbeno
dovoljenje so se prito\ili odvetniki v imenu
iniciativnega odbora za prestavitev lokacije,
tako da v tem trenutku [e ni znano, kako se bo
zaplet re[eval v bodo;e. Naj tu povem, da
na[a pripravljenost speljati izto;no vodo

mimo vasi Skaru;na in Vojsko zaenkrat ni
dobila podpore pri iniciativnem odboru, sem
pa prepri;an, da izgradnje komunalnega 
sistema v ob;ini ni mogo;e zaustaviti, saj gre
le za izbolj[anje bivanjskega okolja. Verjamem
v razumne odlo;itve prebivalcev Skaru;ne,
Vojskega in Gmajnice, saj je sedanje trmasto
vztrajanje pri prestavitvi lokacije ;istilne
naprave v celoti \e zaustavilo rekonstrukcijo
dr\avne ceste z izgradnjo hodnikov in urejenih
avtobusnih postaj v Skaru;ni. Posledice pa
bodo [e huj[e, ker bodo ob;ani s te\avo in
velikim ;asovnim zamikom pridobivali razna
dovoljenja za novogradnje in druge posege 
v prostor.

Vse ve; vpra[anj se pojavlja v zvezi s
podra\itvijo odvoza odpadkov? Ali je
odvoz smeti podra\ila ob;ina?
Vesel sem tega vpra[anja, saj je prav, da na
preprost ter za vse razumen na;in sporo;imo
ob;ankam in ob;anom, da smetarine ni
podra\ila ob;ina. Podra\itev je delno posledica
napake pri ceni za odvoz, delno pa je posledica
prodaje lastni[kega dele\a Ob;ine Vodice v
Javnem podjetju Snaga. Ob;ina Vodice tako
nima ve; pravice soodlo;anja o cenah ter
poslovanju podjetja. Tako so vse priljubljanske
ob;ine (razen Vodic) ter Ljubljana za;ele
zara;unavati odlaganje odpadkov na ljubljanski
deponiji na dva na;ina. In sicer jih delijo na
ob;ine, ki so solastnice Snage, ter na ostale
ob;ine, med katere spada tudi ob;ina Vodice.
Seveda je za ob;ine, ki niso solastnice deponije,
cena precej vi[ja. Naj [e dodam, da je 
pri;akovati [e ve;je podra\itve.

No, sedaj pa je res \e ;as, da zapustiva
podro;je komunale in se posvetiva v 
zadnjem ;asu eni najbolj pere;ih tem v
ob;ini, ki se ji ne moreva izogniti - 
sporazumni prekinitvi pogodbe o
zaposlitvi tajnika ob;ine. Kako lahko
komentirate odhod Damjana Stanonika?
Glede vzrokov za tak[no odlo;itev tajnika je
bilo \e kar nekaj povedanega. Sam bi k temu
dodal, da ima po mojem mnenju tak[no 
delovanje “anonimne\a” dva osnova cilja in
sicer je v prvi vrsti osebno ma[;evanje
Damjanu Stanoniku, ker si je upal misliti
druga;e in je podprl nestrankarsko listo in
mene osebno. Hkrati ima to ma[;evanje tudi
sporo;ilo za vse, ki so podprli mene in na[o
listo. To sporo;ilo je> “:e bomo le imeli
mo\nost, se bomo ma[;evali vsem, ki niso 100
odstotno ‘na[i’ !” 
Drugi cilj pa je oslabiti upravo in v njej narediti
zmedo. Logi;no je, da ima tak[na sprememba
tudi tak[ne posledice. Vendar sem se z biv[im
tajnikom domenil, da bo [e sodeloval z ob;ino
in prenesel naloge na ostale v upravi, hkrati
pa dokon;al vsaj tiste projekte, katerih nosilec
je bil on. Vrtec je, razen zunanje ureditve,
kon;an. Dokon;ati pa je potrebno [e naslednje
projekte> pomo; na domu, organiziranje
priprave ter raznos kosil za starej[e ob;ane,
za;etek izgradnje novega igri[;a pri O{ Vodice
ter ustanovitev mladinskega centra. Tu, kakor
tudi na drugih podro;jih, vsekakor [e pri;akujem
sodelovanje Damjana Stanonika. 

Glede biv[ega tajnika pa lahko [e dodam, da
mi svoje mnenje povedo tudi ob;anke in
ob;ani, ki tak[no delovanje “anonimne\a” v
veliki ve;ini obsojajo in se strinjajo z menoj,
da je prav, da je delovno mesto tajnika opravljal
doma;in, ki \ivi z ob;ino. {e posebej, ;e je
delo opravljal zelo dobro, kot so (razen dveh)
njegovo delo ocenili tudi ob;inski svetniki. 
Seveda pa obstaja tudi zelo zanimiva “interesna
skupina”, ki se zbira okoli gospoda 
“anonimne\a”, ki tak[en “uspeh” pozdravlja 
z velikim odobravanjem ter neizmernim
navdu[enjem. Kot je meni znano “interesna”
pripravja \e nove “podvige in projekte”, katerih
cilj je blatenje ob;ine in predvsem mene osebno,
kot tudi zasedbo polo\ajev, s katerih bi lahko
zadovoljili svoje apetite. Ne glede na to lahko
mirno zagotovim, da ne bom dopustil, da bi
pri[lo do splo[nega revan[izma, zato bom 
kandidiral tudi na naslednjih volitvah.

Omenjate naslednje volitve, ki bodo ob
koncu naslednjega leta. Ali to pomeni, 
da se je \e za;ela volilna kampanja?
Z moje strani in s strani velike ve;ine 
svetnikov nikakor ne! Ve; kot eno leto in pol
pred volitvami ni prostora za volilno kampanjo,
ampak je ;as za resno in zavzeto delo za
doseganje kratkoro;nih in dolgoro;nih ciljev
ob;ine. Imamo konkretne projekte in te je
potrebno uresni;iti. 

Intervju

...smetarine ni podra\ila ob;ina.
Podra\itev je delno posledica napake
pri ceni za odvoz, delno pa je posledica
prodaje lastni[kega dele\a Ob;ine
Vodice v Javnem podjetju Snaga (t.i.
delitvena bilanca). 

Z moje strani in s strani velike ve;ine
svetnikov nikakor ne! Ve; kot eno
leto in pol pred volitvami ni prostora
za volilno kampanjo, ampak je ;as za
resno in zavzeto delo za doseganje
kratkoro;nih in dolgoro;nih ciljev
ob;ine.
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Intervju

Seveda pa opa\am, da je z volilno kampanjo \e
za;el, ;e se malo karikiram, Odbor dr\avnega
zbora za Evropsko unijo. Tu mislim na
velikono;no poslansko pisarno na daljavo, ki
nam sporo;a> “Ker pa smo poslanci v skladu z
Ustavo Republike Slovenije predstavniki vseh
dr\avljank in dr\avljanov ne glede na kraj
izvolitve, sem \elel biti vsaj eno uro na teden
na razpolago tudi ob;ankam in ob;anom
ob;ine Vodice, v kateri \ivim.”
Da gre za volilno kampanjo lahko najbolj
nazorno ponazorim z geslom, ki jih je ta
poslanec razgla[al pred dobrimi [tirimi leti, ko
je kandidiral v volilnem okraju, ki vklju;uje
tudi na[o ob;ino Vodice> “Moje stalno 
prebivali[;e je v okraju, kjer kandidiram.
Odslej boste vedeli, kdo je va[ poslanec.” 
Mislim, da komentar ni potreben, razen ;e je
poslanec ra;unal, da bo poslanstvo ljudskega
dobrotnika opravljal v izpraznjeni pisarni
ob;inskega tajnika. Zato [e enkrat 
poudarjam>”Ne glede na to, da si nekateri
\elijo, da se gremo volilno kampanjo, ;e bo le
mogo;e, na to ne bomo pristali in bomo [e
naprej delali po na[ih na;rtih.”

O katerih na;rtih govorite?
Kot sem \e omenil, gre za kratkoro;ne in 
dolgoro;ne na;rte ob;ine. Kratkoro;ne cilje
opredeljuje Odlok o prora;unu za leto 2005.
Izpostavil bom samo nekatere po posameznih
podro;jih. Na podro;ju dru\benih dejavnosti
imajo prioriteto> pomo; na domu, priprava
kosil za ob;anke in ob;ane, ki si sami ne
morejo pripraviti dnevnega obroka, za;etek
izgradnje novega igri[;a pri osnovni [oli ter
igri[;a ob novem vrtcu, izgradnja novih 
igralnih povr[in v razli;nih krajih ob;ine in
obnova kulturnih spomenikov. Na podro;ju
komunalne infrastrukture> izbolj[anje
preskrbe s pitno vodo, nadaljevanje izgradnje
kanalizacijskega sistema, za;etek popolne
rekonstrukcije ceste skozi Bukovico z izgradnjo
vseh komunalnih vodov. Na podro;ju malega
gospodarstva in kmetijstva> spodbuda malemu
gospodarstvu ter zaposlovanju nezaposlenih iz
na[e ob;ine, subvencioniranje kmetijske
dejavnosti. Na podro;ju upravljanja s
premo\enjem ob;ine> nakup ter prodaja
zemlji[;, obnova ob;inskih stavb. Na podro;ju
varstva pred naravnimi in drugimi nesre;ami>
sofinanciranje gasilskega vozila za PGD {inkov
Turn, nakup za[;itnih oblek za vsa prostovoljna
gasilska dru[tva. Na podro;ju prostora> vodenje
postopkov za sprejetje prostorske strategije.
Na podro;ju varnosti v cestnem prometu>
postavitev novih prehodov za pe[ce. In [e bi
lahko na[teval. Vendar bodo posamezni 
projekti tako ali druga;e [e bolj podrobno
predstavljeni. Ob vsem tem lahko dodam, da
je leto[nji prora;un naravnan tako, da bodo
posamezne investicije izvedene v vseh krajih
na[e ob;ine, kar so pozdravili tudi svetniki
ob;ine. Najbolj razveseljivo pa je, da je bil
prora;un sprejet prakti;no s soglasjem, saj je
proti glasoval samo en svetnik.

Kaj pa dolgoro;ni plani oziroma na;rti?
Dolgoro;ni na;rti morajo vklju;evati \elje in

zahteve velike ve;ine ob;ank in ob;anov.
Potrebno je prisluhniti vsem. V leto[njem letu
bomo tako za;eli s pripravo in sprejetjem
razvojnega programa ob;ine za vsaj naslednjih
10 let. Priprava pa bo potekala tako, da bomo
k sodelovanju povabili krajane posameznih
vasi, povabili bomo tudi skupine, ki jih
povezujejo skupne dejavnosti ali zna;ilnosti
(kmete, male gospodarstvenike, mlade, 
upokojence,...). Seveda bomo povabili tudi
sosednje ob;ine, saj bi bilo zelo pozitivno, da
bi pri dolgoro;nih razvojnih programih 
sodelovali tudi z na[imi sosedi. Nekateri 
projekti so [ir[ega pomena in se ne smejo
ustaviti na mejah posamezne ob;ine. Prav
tak[ne vrste sodelovanja mo;no pogre[am.

Nov pristop, ki ga opisujete, je lahko
samo pohvale vreden. Kdaj pa lahko
pri;akujemo sprejetje novega
dolgoro;nega razvojnega programa?
Prepri;an sem, da ;e bo tak[en pristop 
podprla velika ve;ina svetnikov, da ga lahko
sprejmemo [e v leto[njem letu. Najkasneje pa
v prvi polovici naslednjega leta.

Na;rtov je torej [e v izobilju in jih ne bo
zmanjkalo. Vseskozi poudarjate 
sodelovanje in sodelovanje ob;ank in
ob;anov. Zdi se, da ob;ina dobro 
sodeluje tudi z organiziranimi javnostmi,
kot so dru[tva in konec koncev tudi obe
\upniji, kar se je [e posebej pokazalo ob
blagoslovitvi novega vrtca.
Res je. Mislim, da imamo z vsemi dru[tvi v
ob;ini zelo korektne odnose. Z nekaterimi bolj
tesno sodelujemo, z drugimi manj. Seveda je

to povezano tudi z dejavnostjo, ki jo dru[tva
opravljajo. Prav tako pa dobro sodelujemo
tudi z obema \upnijama. Resni;no se je ob
blagoslovitvi vrtca pokazalo, kaj pomenijo
dobri odnosi in sodelovanje. V sodelovanju je
tudi prihodnost te ob;ine.

Kdaj pa lahko pri;akujemo uradno
otvoritev novega vrtca oziroma Vrtca
[kratka Svita?
Ne glede na to kdaj bo uradna otvoritev, je
bistveno to, da vrtec obratuje, oziroma da so
na[i najmlaj[i \e v novih prostorih. Imamo
uporabno dovoljenje, torej se pred[olska
vzgoja lahko nemoteno izvaja. Ob tej
prilo\nosti bi se zahvalil tudi star[em oddelka
otrok kakor tudi vzgojiteljicam, ki so imeli
svoje otroke za;asno v dvorani v Utiku, za 
njihovo potrpe\ljivost ter razumevanje.
Uradna otvoritev vrtca bo, ko bo kon;ana tudi
zunanja ureditev okolice vrtca z namestitvijo
sodobnih igral. Predvidoma bo to v mesecu
maju.

Bi \eleli ob koncu [e kaj dodati?
Ni; drugega, kot da samo [e enkrat poudarim,
da smo in bomo vse projekte, ki imajo
ve;insko podporo, izvedli. Projektov, ki ne
bodo imeli podpore, se tudi ne bomo lotili. Za
to pa je potrebno sodelovanje vseh, saj bo le
to obrodilo sadove na[ih skupnih prizadevanj.
Vsem tistim, ki ne \elijo sodelovati z nami, pa
bi posredoval staro slovensko modrost> “:e \e
pomagati ne more[, vsaj [kode ne delaj!” 

Gospod \upan Brane Podbo[ek, zahvalju-
jem se vam za nadvse zanimiv pogovor in
vam \elim [e veliko novih uspehov. Pa
kmalu zopet nasvidenje.
Hvala tudi vam za povabilo k intervjuju in
vam, kakor celi komisiji za pripravo
ob;inskega glasila \elim, da bi bilo glasilo [e
naprej aktualno in zanimivo. :estitam pa tudi
k novi podobi glasila.

Vsem tistim, ki ne \elijo sodelovati z nami, pa bi posredoval staro slovensko 
modrost< “:e \e pomagati ne more[, vsaj [kode ne delaj!” 

Najbolj razveseljivo pa je, da je bil
prora;un sprejet prakti;no s 
soglasjem, saj je proti glasoval samo
en svetnik.
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Dru[tva

V prostorih gasilskega dru[tva
{inkov Turn se je 9. aprila na
ob;nem zboru smu;arskega
dru[tva Strahovica zbralo 52 ljudi.
Spisek preteklih dogajanj in
na;rtov za prihodnost je bil dolg,
kar ka\e, da je dru[tvo po 56.
letih [e vedno aktivno, u;inkovito
in nadvse uspe[no. 

Poro;ilo upravnega odbora za obdobje april
2003 - april 2005 je predstavil predsednik
dru[tva Ivan Hribar. Pojasnil je, da so v
preteklem obdobju dobro delovale vse sekcije.
Kot \e ve; let so balinarji tudi tokrat 
sodelovali v liga[kih tekmovanjih in 
organizirali ve; balinarskih tekmovanj. Pri
balinarjih seveda velja izpostaviti dru\insko
navezo Bor;nik, Mijo in Ale[a, ki sta dosegla
vrhunske rezultate na svetovni ravni. 

Zadnji dve leti je v ;asu [olskih po;itnic sneg
pozabil na Kri[ekarjev gri;, zato alpska sekcija
ni uspela izpeljati smu;arskega te;aja za
otroke. Kljub temu so opravili redna
vzdr\evalna dela na vle;nih napravah, se
dodatno izobra\evali na smu;arskih seminarjih
in organizirali tekme v veleslalomu. 

Teka[ka sekcija je pripravila tek na Ra[ico,
tekmo v smu;arskih tekih in tek na Krvavec.
Skrbeli so tudi za tako imenovan program ‘’na
teku se dobimo’’, ki zdru\uje vse ljubitelje
teka po pobo;jih Ra[ice. 

Kolesarska sekcija je bila uspe[na po 
tekmovalni in rekreacijski plati. Organizirali so
ve; kolesarskih izletov in sodelovali na
mnogih kolesarskih tekmovanjih. Posebno lep
odziv je do\ivel gorski kronometer na Ra[ico,
ki so ga priredili ob ob;inskem prazniku.  

Za 10 izletov, ki se jih je udele\ilo 234 ;lanov,
je poskrbela Planinska sekcija, ki je posebno
vesela, da se nad to vrsto rekreacije
navdu[uje vedno ve; mladih. 

Sekcija za igre z \ogo je organizirala vadbo v
vodi[ki telovadnici, omogo;ala mladim, da v
poletnih mesecih pri ko;i na Selu lahko igrajo
ko[arko, nogomet in odbojko, v kateri s svojo
ekipo tudi tekmujejo. 

:lani SD Strahovica so pripravili sanka[ko
progo po gozdni poti z Ra[ice, ki jo vsako leto
obi[;e ve; ljudi, tudi na tekmovanjih. Velikega
obiska sta bili dele\ni [e meddru[tveni tekmi v
smu;arskih skokih, v pripravo katerih so ;lani
dru[tva vlo\ili ogromno dela. 

Vse na[teto so ;lani dru[tva skrbno zabele\ili
in shranili na video kasete in zgo[;enke, da je
ta material na ogled vsem. Da bi bilo dru[tvo
[e bolj prepoznavno, pa obljubljajo tudi
postavitev spletne strani. 

Ob;ni zbor
SD Strahovica

Peter :ernivec

SD Strahovica ni le [portno dru[tvo, kar so
dokazali z organizacijo slovesnosti ob 60.
obletnici preboja Gorenjskega odreda, ki je
bila lani pri vasi Vesca. 

Za nadaljnji dve leti bodo posku[ali vse zgoraj
na[tete priredite in tekmovanja znova
uresni;iti in dodati [e kak[no novost.  

V gospodarskem delu poro;ila je predsednik
poudaril predvsem problem zemlji[;a, ki ga \e
vrsto let vzdr\ujejo, izpopolnjujejo, formalno
pa niso lastniki. 

V nadaljevanju se je tega problema dotaknil
tudi \upan ob;ine Vodice Brane Podbor[ek, ki
je vse navzo;e razveselil z novico, da je ob;ina
na tem podro;ju \e marsikaj uredila in da v
obdobju dveh let, seveda z dobrim vzajemnim
sodelovanjem ob;ine in dru[tva, dru[tvo
kon;no lahko postane tudi formalni lastnik
zemlji[;a.  

:as, ki je sledil, je bil namenjen izvolitvi novega
upravnega in nadzornega zbora, disciplinske
komisije in predsednika, ki je zaradi dobrega
dosedanjega dela za naslednja [tiri leta ostal
Ivan Hribar. Dejstvo, da so bili vsi predlagani
;lani potrjeni v popolni ve;ini, ka\e na zaupanje
vodstvu dru[tva. Po videnem in sli[anem sem
tudi sam mnenja, da je dru[tvo SD Strahovica
res dru[tvo v pravem pomenu besede in je
lahko velik zgled ostalim dru[tvom v ob;ini!

Nekateri ;lani pa prav posebno pripomorejo h
kakovostnemu delovanju dru[tva in so v ta
namen prejeli plakete in priznanja. Spodobi
se, da jih omenimo. Osnovna odlikovanja so
prejeli> Matja\ Bergant, Franci Dominko,
Dragica :uk, Marjan Klemen, Jo\e Lindi;,
Marjan Lah, Sre;o Mer;un, Tomo Mer;un,
Nada Podgor[ek in Janez {ijanec. Bronasto
plaketo so prejeli> Ale[ Bor;nik, Peter Hribar,
Cilka Maren;e, Boris Podgor[ek in Du[an
{penko, srebrno plaketo Tone Maren;e, zlato
pa Brane Ser[en in Dare Bor;nik. :estitamo!

Kot se za ob;ni zbor spodobi, smo prisotni na
koncu navla\ili suha grla in se nasitili (klobasa
je bila odli;na)!
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Dru[tva

Ga[per |upan, omeniti pa velja [e brata
Bajt z Jesenic - vratarja, ki bosta v leto[nji
sezoni poskrbela, da bosta obe na[i 
;lanski selekciji prejeli ;im manj zadetkov.
Ob tem zajetnem spisku pa naj dodamo,
da v leto[nji sezoni nismo stavili le na
mladostni[ko energijo, temve; tudi na
izku[nje in rutino. Zato bomo lahko
ra;unali tudi na enega najbolj[ih 
slovenskih igralcev zadnjih desetletij,
Igorja Beribaka, ki je vsem ljubiteljem
hokeja verjetno dobro znan z ledenih
ploskev.

Kot vidite, smo se na leto[njo sezono v
najmo;nej[i slovenski in-line ligi dobro
pripravili. Kaj pa v drugih tekmovanjih? 
V 1. ligi nas bo zastopala na[a druga 
;lanska selekcija, ki v primerjavi s 
preteklo sezono ostaja skoraj 
nespremenjena. Zapustil nas je le en
izmed vratarjev, vendar pa smo preko
zime uspe[no pripravili zamenjavo zanj,
prav tako pa smo v ekipo vklju;ili [e nekaj
igralcev. 

S pomo;jo okrepitev ter rednih treningov
preko zimskega obdobja je cilj obeh 
;lanskih ekip izbolj[anje lanskih 
rezultatov v dr\avnem prvenstvu. Za
za;etek to pomeni uvrstitev na finalni
turnir, kamor se uvrsti prvih osem ekip
rednega dela. Finalni turnir pa se igra po
sistemu na izpadanje in tam se lahko zgodi
marsikaj. Seveda si teh ciljev ne bi mogli
zastaviti brez podpore na[ih sponzorjev,
ki nam stojijo ob strani, saj se s [iritvijo
kluba tudi stro[ki nenehno ve;ajo. 

Ena najve;jih pridobitev na[ega kluba v
leto[nji sezoni pa je zagotovo na novo
ustanovljena mladinska ekipa, ki bo
nastopala v dr\avnem prvenstvu do 12 let.
Dolgoro;ni na;rt tega projekta je seveda
pribli\anje in-line hokeja mladim 
talentom, zgodnje privajanje na mo;na
tekmovanja in omogo;anje ;im ve;jega
izbora igralcev, iz[olanih v lastnih vrstah.
Za leto[njo sezono smo prijavili 10 mladih
igralcev, ki se bodo v prvi sezoni mlade

ekipe pomerili s svojimi vrstniki za naslov
dr\avnega prvaka v in-line hokeju v 
kategoriji do 12 let. Preko tekmovanj 
v razli;nih starostnih skupinah bomo tako 
v naslednjih letih lahko spremljali razvoj
de;kov do vrhunskih igralcev, ki bodo
me[ali [trene tudi najmo;nej[im ekipam 
v ;lanskih vrstah. 

Torej nam je uspel projekt, o katerem smo
govorili in pisali \e v preteklem letu, to je
omogo;anje resnega treniranja v
doma;em kraju. Na tem mestu bi povabili
vse mlade igralce, ki bi radi spoznali in
igrali in-line hokej, da se nam pridru\ijo.
Za ve; informacij o samem [portu, 
potrebni opremi ter poteku samih
treningov nas lahko kontaktirate preko
elektronske po[te info@klub-utik.si.

Z veseljem pa vas obve[;amo, da boste 
v leto[nji sezoni imeli prilo\nost videti
boje obeh na[ih ;lanskih selekcij v
doma;em kraju. Z leto[njo prenovitvijo
hokejskega igri[;a [portnega centra Kubu
v Vodicah, smo v na[em koncu pridobili
igri[;e ustreznih dimenzij, ki jih dopu[;a
mednarodna in s tem tudi slovenska 
in-line hokejska zveza. Prve nastope HK
Utik si boste lahko ogledali 7. in 8. maja
2005, ko bo v Vodicah potekalo dr\avno
prvenstvo 1. lige, za oran\nim plo[;kom 
pa se bodo podili ;lani na[e druge ;lanske
ekipe. |e teden kasneje, natan;neje 14. in
15. maja 2005 pa bo v Vodicah potekalo
najmo;nej[e tekmovanje - slovenska 
in-line ekstraliga, kjer si boste lahko
ogledali nastope na[e prve ekipe Ebatt
Utik.

Za ve; informacij o to;nih datumih in urah
posameznih tekem vas vabimo, da si 
ogledate spletne strani na[ega hokejskega
kluba na naslovu http>//www.klub-utik.si/.

Dr\avno
prvenstvo v

in-line 
hokeju letos

v Vodicah
HK Utik

Za za;etek si oglejmo na[o prvo ;lansko
ekipo, ki bo v leto[nji sezoni zastopala
barve Utika v najmo;nej[em dr\avnem 
in-line hokejskem tekmovanju, na novo
ustanovljeni “ekstra ligi”. Jedro ekipe 
v primerjavi s prej[njo sezono ostaja
nespremenjeno - Mitja {ivic, Rok Prusnik,
Jernej Klemenak, Igor Hriber[ek ter brata
Nahtigal, vendar pa smo poskrbeli za celo
vrsto odmevnih okrepitev. Na prvem
mestu velja omeniti, da so se ekipi Ebatt
Utik priklju;ili trije igralci, ki prihajajo iz
;e[kega Zlina. Prvega izmed njih smo si na
slovenskih hokejskih igri[;ih \e ogledali v
preteklih sezonah, gre pa za povratnika v
vrste Utika, vratarja Karla {ev;ika.
Preostali dve ;e[ki okrepitvi pa sta
napadalec Peter Sakrajda ter branilec
Rostislav Klesla. Velja se osredoto;iti
predvsem na slednjega, saj gre za 
23-letnega igralca, ki ima za seboj \e preko
200 tekem v najmo;nej[em svetovnem
tekmovanju, severnoameri[kem NHL. Po
tem, ko je bil izbran kot prvi branilec na
NHL naboru leta 2000, je vse do leto[nje
sezone zastopal barve Columbus Blue
Jacketsov, kjer je bil soigralec Mannya
Malhotre, ki v leto[nji sezoni igra pri 
ljubljanski Olimpiji. Seveda pa je Klesla
tudi ;lan ;e[ke hokejske reprezentance,
torej gre za enega najbolj[ih igralcev, kar
smo jih doslej videli na slovenskih igri[;ih. 
Vendar pa s ;e[kimi igralci na[ih
okrepitev [e ni konec. Iz ljubljanske
Olimpije prihajata vratar Andrej Ho;evar
ter igralec Bor Ladiha, v ekipo se je vrnil
tudi Tadej Nabergoj, iz ameri[ke USHL pa
se bo vrnil Jan Loboda. Iz Italije se nam bo
pridru\il Mauro Medeot, v ekipi ostaja

Pri HK Utik tudi leto[njo zimo nismo
izgubljali ;asa in tako poskrbeli za
kar nekaj odmevnih okrepitev v
na[ih ;lanskih vrstah, poleg tega pa
smo ustanovili tudi novo, mladinsko
ekipo. Tako je, poleg dveh ;lanskih
ekip, to \e tretja selekcija pod 
okriljem na[ega kluba, ki trenutno
vklju;uje kar preko 50 registriranih
igralcev.
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{portno dru[tvo Repnje - Dobru[a 
organizira [olanje v malem nogometu 

in tek na Sv. Tilen
Matja\ Jarc

{ola malega nogometa

Vpis nogometnih navdu[encev v [olo
malega nogometa za starostno skupino
od 10-15 let. {olanje in organizirani
treningi bodo potekali na travnatem
igri[;u ob gasilskem domu v Repnjah.
Termin nogometne vadbe je predviden
pod vodstvom trenerja enkrat tedensko
(2 uri) v naslednjih mesecih> maj, junij,
avgust, september, oktober. :lanarina
za omenjeno dejavnost je pogojena s
[tevilom prijavljenih, vendar ne bo
vi[ja od 3.000 tolarjev mese;no.
Prijave in ostale informacije na 
kontaktni telefonski [tevilki> 
031/ 540-980, Matja\ 
(za\eljeno v ve;ernem ;asu) ali 
elektronski po[ti> matjaz.jarc@raci.si.

Tek na Sv. Tilna

V mesecu maju organizira {D Repnje-
Dobru[a tek generacij na Sv.Tilna. {tart
bo pri gasilskem domu v Repnjah,
potem vodi teka[ka proga po gozdu na
vrh do Sv. Tilna in povratek po
ozna;eni poti do gasilskega doma. :lani
[portnega dru[tva bomo poskrbeli za
dobro razpolo\enje in okrep;ila> pija;a
in gola\. 
Tek bo ob ugodnih vremenskih 
razmerah 8. maja s prijavami ob 9.30.
uri. {tevilo je omejeno na 80 
tekmovalcev. VABLJENI! 
Informacije na kontaktni telefonski
[tevilki> 031/ 540-980, Matja\ (za\eljeno
v ve;ernem ;asu) ali elektronski po[ti> 
matjaz.jarc@raci.si.

Vabimo tudi k sodelovanju pri 
organiziranih kolesarskih in planinskih
izletih. V letu 2004 se lahko pohvalimo 
z osvojitvijo nekaj znanih slovenskih
vrhov in kilometrov v na[i prelepi
domovini. Veseli bomo ve;jega [tevila
udele\encev in dobre dru\be. 

Spo[tovane sova[;ane pa vabim na
pomo; pri ;istilni akciji, ki bo v aprilu.

Po letu dni je gasilski dom v Polju v
soboto, 12. marca, spet gostil slovenske
igralce igre kri\emkra\em. Zbralo se jih je
[estnajst, kon;ni vrstni red prve trojice je
naslednji> 1. Peter Skrbi[ (Zgornja
Polskava), 2. Bo\idar Bajec (Ljubljana), 
3. Vlado Vetrih (Sodra\ica). Prehodni
pokal, darilo doma;ina Cveta Vrbov[ka, je
tako kot lani osvojil u;itelj glasbe iz
Slovenske Bistrice, ;e mu bo to uspelo [e
naslednje leto, bo pokal njegov. Precej
slabo se je odrezal doma;in Jo\e Berdon
(pisec teh vrstic), v uteho pa mu ostaja
dejstvo, da [e naprej vodi na lestvici 
najdalj[ih besed. Po turnirju je bil tako
kot lani ob;ni zbor Dru[tva kri\emkra\em.
Ker se je upravnemu odboru iztekel 
[tiriletni mandat, so ;lani izvolili nove
organe. Predsednik [e naprej ostaja Peter
Skrbi[, alfa in omega slovenskega
kri\emkra\ma. Naslednji, aprilski turnir bo
v Petrovem doma;em kraju v Zgornji
Polskavi (mimogrede, v sosednji Spodnji

Polskavi se je rodil pisatelj Anton Ingoli;).   
Ker je o tej privla;ni ;rkovno-besedni igri
kolegica Jerneja Kimovec pred letom dni v
Kopitarjevem glasu napisala ob[irno
besedilo, znanih stvari ne bi ponavljal. 
Naj navedem le, da sama igra [e zdale; ni
raz[irjena, s [ahom se niti malo ne more
primerjati, zahteva pa bogat besedni 
zaklad in smisel za sestavljanje besed.
Udele\enci turnirjev so zato vsi po vrsti
izku[eni re[evalci kri\ank, nekaj med njimi
je tudi aktivnih avtorjev. 
V tem ;asu je ra;unalni[ki zanesenjak
Novogori;an Matja\ Hladnik (pred leti
policist v Dom\alah) izdelal tudi 
elektronsko verzijo kri\emkra\ma. Ta bo
omogo;ala igranje s samim seboj, igranje
preko elektronske po[te in analizo 
odigranih partij, dodana je tudi
osnovno[olska verzija. Posebnost
poljskega turnirja je celodnevno [ank-
de\urstvo, miselni napori pa; zahtevajo
svoje. 

V Polju spet kri\emkra\em

Jo\e Berdon

Organizacija turnirja se v glavnem sestoji
v iskanju sponzorskih nagrad, pri ;emer
mi je velikodu[no prisko;il na pomo;
Janko Ho;evar. Leto[nji sponzorji so
Gostilna Anzel, Gostilna Jur, Gostilna
Kopitarjev hram, Kubu klub, Mesarstvo
Selak, Pe;arstvo Fujan, Barve in laki
Milada Brank, Roman Kra[evec s.p., Pikolo
d.o.o., Spominki Cveto Vrbov[ek, Motus
d.o.o., Pekarna dobrot d.o.o., Tome d.o.o.,
Vojko Belingar s.p. Vsem iskrena hvala. 
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Dan po prazniku [aljivcev, 
2.aprila, je Prosvetno dru[tvo
Vodice znova dokazalo, da tudi v
ob;ini Vodice lahko poteka dobro
organiziran in kakovosten koncert
rock glasbe. 

Leto[nja Rockajada je bila \e deveta po
vrsti in po mojem mnenju najbolj[a v vseh
pogledih do sedaj. Dobra ekipa 
organizatorjev pod vodstvom predsednika
dru[tva Mareta Butali;a je res dobro
poskrbela, da obiskovalci niso ostali la;ni,
\ejni in brez dobre glasbe, ob kateri so se
lahko zabavali.

Koncert se je za;el po nekaj uvodnih
besedah predsednika dru[tva s prvo
nastopajo;o glasbeno skupino v 
tekmovalnem delu z imenom ‘’Sheeva’’.
Skupina je presenetila z dobrim \enskim
vokalom, ki so na tovrstnih koncertih bolj
redki.

{tevilo obiskovalcev je \e nara[;alo in
najve;ji ‘\urerji’ so zasedli prostor tik ob
odru. Na vrsti je bila naslednja skupina
‘’Flu Flu’’, ki je razveselila predvsem l
jubitelje malo (oz. veliko) tr[ih ritmov.

Rockajada
2005

Peter :ernivec

Mlaj[i otroci bi ob tem  lahko tudi
zajokali. 

Kot tretji so nastopili ‘’Rattle Snake’’, in
sicer \e pred nabito polno dvorano. |e s
prvo pesmijo so do plesa in poskakovanja
pripravili marsikaterega obiskovalca in ni
;udno, da so na koncu prejeli eno izmed
nagrad, snemanje plo[;e v glasbenem
studiu :in;. 

Tudi skupina za njimi si je za svoj odli;en
nastop prislu\ila nagrado, snemanje
plo[;e v studiu Tivoli. Ime skupine
‘’|urdou’’ pove, za kaj so fantje poskrbeli. 

Kot zadnji so svoje odigrali [e ;lani
skupine Fiesa z zelo zanimivim basistom
(tisti, ki ste bili na koncertu, veste, na kaj
ciljam). Strokovno komisijo in precej[en
del obiskovalcev so prepri;ali, da so
najbolj[i, in prejeli glavno nagrado, 
snemanje plo[;e v studiu Wonderland.  

Po kon;anem tekmovalnem delu je bil ;as
za vrhunec ve;era, ki so ga vsi z
navdu[enjem pri;akovali. Na oder sta
stopila dva trenutno najpopularnej[ih
slovenskih glasbenikov, Slon in Sade\.
Znane melodije in duhovita besedila so
povzro;ili vsesplo[no rajanje vse do 
zadnje pesmi, ko so se kmalu pri\gale lu;i
in ostal je le [e lep spomin in kup smeti. 

Leto[nje geslo Rockajade je bilo>
‘’Rockajada - Rockambasada’’. In ;e
ambasada pomeni predstavni[tvo, je
Prosvetno dru[tvo Vodice zares dobro
predstavilo rock. 
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Ne prezrite

Zapo[ki otroci razveselili
matere in \ene

Z za;etkom pomladi in z \eljo, da bo
toplo, son;no in cveto;e, je na[a krajanka
Lidija Kubelj, poro;ena Osolnik, v vodi[ki
ambulanti razstavila nekaj svojih slik. Ker
z dru\ino \ivi v Kamniku, so vsebine
njenih slik povezane s tem krajem in
okolico. Je pa tudi zavzeta ob;udovalka
narave, neokrnjene in edinstvene. 
Vedno je rada risala. Prve pohvale je bila
dele\na pri svojem likovnem pedagogu,
Bo\u Flaj[manu. Kon;ala je Srednjo
aran\ersko [olo, obiskovala te;aj 
oblikovanja gline in se v;lanila v likovno
dru[tvo v Kamniku. Navdih za slikanje
dobi iz svoje notranje potrebe in 
literature.
Slikar, likovni pedagog in njen mentor,
Lojze Kalin[ek, je o njej zapisal>
“Slikarkina likovna pot se je za;ela \e
kmalu po osnovni [oli, ko je spoznala, da
okolje doma;ih Vodic in sosednjih vasic
ter predvsem gora, dreves in [opkov ro\
zaslu\ijo ve; kot le be\en pogled, ki ga je
hotela v akvarelu ali pastelu ohraniti za
spomin ali pa za predstavo prijateljem in
znancem. Vendar sama \elja kmalu ni bila
dovolj. Rada bi poglobila virtuoznost 
svojega izraza in tako je pred osmimi leti
postala ;lanica likovnega dru[tva Kamnik.
Z izmenjavo likovnih pogledov, strokovnih
mnenj in s sodelovanjem na [tevilnih
internih te;ajih risanja in slikanja se je
njena tehnika po;asi osvobajala odve;nih
podrobnosti, likovna govorica pa 
postajala ;istej[a in izraz vse bolj
neposreden, nepodrejen trenutnim 
navdihom in prozornosti \elje po 
ugajanju.”

Francka Rozman

Razstava v
vodi[ki

ambulanti

“V mesecu marcu sta \enskam posve;ena
8. marec - dan \ena in 25. marec -
materinski dan, zato smo vam otroci iz
Zapog, Dornic in Torovega pripravili
dru\aben ve;er z zanimivim programom”,
je bilo zapisano na vabilu zapo[ke 
mladine. Povabili so vse \ene, matere in
\enske z njihovega obmo;ja, saj so jim
\eleli sporo;iti, kako pomembne in 
cenjene so.
Prav razveseljivo! Kon;no bomo lahko
poro;ali tudi iz tega obmo;ja na[e ob;ine!
Z velikim veseljem sem se 19. marca
zve;er odpravila v dvorano gasilskega
doma v Zapogah in bila nemalo
presene;ena. |e na vhodu v dvorano so
prijazno pozdravljali znani otro[ki obrazi
in vsaki udele\enki podarili [opek 
spomladanskega cvetja, ki so ga posebej 
v ta namen nabrali ob vzno\ju kamni[kih
planin. Prijetno urejena dvorana,
spro[;en pogovor \ena in deklet, veseli

otro[ki obrazi in pe[;ica mo[kih, ki so
pomagali pri pripravi programa, je obetal
prijeten ve;er. In res! Otroci so peli, 
plesali, igrali na in[trumente in uprizorili
razli;ne ske;e. Pokukali smo v zakulisje
slovenskega izbora pesmi za Evrovizijo,
spoznali in prisluhnili na[im znanim 
glasbenikom v mlaj[i izvedbi ter kuhinji
slovenskega parlamenta. Bilo je veliko
smeha in veselja, pa tudi radosti na 
obrazih mater, ki so s ponosom spremljale
nastop svojih otrok.
Dajmo ;as ljubezni, dajmo ;as preprostim
stvarem, delimo dragocene trenutke,
namenimo ;as svojim otrokom, so bile
vodilne misli celotnega ve;era. 
Delila smo dragocene trenutke z Zapo\ani.
Bilo je prijetno, le [koda, da je bilo
obiskovalk manj, kot pa si jih zaslu\ijo vsi,
ki so se trudili in pripravili kulturni 
program. 

Alenka Jereb
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Spominjamo se

Ob mednarodnem dnevu dru\ine

vas Ob;ina Vodice, 
|upnijska Karitas in 

Me[ani Pevski Zbor Biser
pod geslom 

Dru\ina ognji[;e ljubezni 
vabijo na 

DOBRODELNI KONCERT

dne 13.5.2005 ob 19h 

v Kulturnem domu Vodice

Zanimivo predvsem za tiste, ki se vozite z
avtobusi mestnega in primestnega
prometa. Nova storitev za potnike LPP
BUS INFO omogo;a napovedovanje
odhodov avtobusov prek SMS sporo;il. 

Sistem deluje na osnovi satelitskega loci-
ranja vozil GPS in prenosa podatkov s
pomo;jo tehnologije GPRS. S pomo;jo te
storitve potniki vedo, koliko ;asa [e imajo
na voljo do prihoda avtobusa, in lahko ta
;as bolje izkoristijo, kot da ;akajo na
postaji. Uporaba storitve je enostavna.
Klju;no besedo “LPP”, ki ji je treba dodati
vsaj [e [tevilko vstopnega postajali[;a,
potnik po[lje na [tevilko 2929 in v nekaj
sekundah dobi informacije, ki jih je 
zahteval.
Storitev podpirajo vsi slovenski mobilni
operaterji - Mobitel (znotraj tega sistema
tudi Debitel in uporabniki sistema Mobi),
SI.MOBIL, VEGA. Navodila so potnikom na
voljo na spletni strani www.lpp.si, v 
informacijskih vitrinah na postajali[;ih
MPP, na tistih postajali[;ih PPP, kjer so
postajali[;ne table, ter v posebni 
brezpla;ni knji\ici pri prodajalcih \etonov
in mese;nih vozovnic (z izjemo
Mese;nikov). V navodilih imate natan;na
navodila za uporabo, abecedni seznam
postajali[; mestnega potni[kega prometa,
seznam linij mestnega potni[kega
prometa, seznam linij primestnega
potni[kega prometa po obmo;jih, med
katere spadajo tudi Vodice z vsemi
okoli[kimi kraji, ter pogoji uporabe. 

Kdor se bo odlo;il za uporabo te storitve,
naj si dobro prebere navodila za uporabo,
predvsem na kaj moramo biti pozorni pri
po[iljanju SMS sporo;il.

LPP uvedel
sistem 

talktrack 
Alenka Jereb

Tudi dvanajstletnik |an Kranjec, doma iz
Bukovice, si je izbral [port, ki mu pomeni
veliko ve; kot le muha enodnevnica.
Njegova velika ljubezen je smu;anje, s
katerim se spogleduje \e od petega leta.
Najprej je smu;al le za zabavo, nato je
stvar postala resnej[a. Trenirati je za;el
pri sedmih letih in do danes dosegel 
zavidanja vredne rezultate. Tekmuje pri 
ljubljanskem smu;arskem klubu Novinar 
v skupini mlaj[ih de;kov. Za;el je z
veleslalomom, nato pa se je za;el
preizku[ati [e v slalomu in 

Alenka Jereb

Bo |an sledil
na[im

najbolj[im
smu;arjem?

Kako dolga je pot do uspeha, vedo le
tisti, ki velik del svojega prostega
;asa namenijo dejavnosti, ki jo imajo
radi. Sprva je to le zabava, pozneje
pa se sprevr\e v nujo, brez katere si
ne zna[ predstavljati svojega 
\ivljenja. Med njimi so razli;ne 
glasbene, kulturne, [portne 
dejavnosti in [e bi lahko na[teli.

superveleslalomu. Pogosto je zdoma,
v;asih samo ob koncu tedna, drugi; 
trenirajo po ves teden. Pravi, da se ;lovek
vsega navadi. Ni mu te\ko, saj ve, da se je
vredno potruditi. Letos mu je uspel veliki
met - postal je dr\avni prvak v slalomu v
svoji kategoriji. Osvojil je dr\avni pokal,
zelo uspe[en je tudi na mednarodnih
tekmah. Na :e[kem se je v slalomu in
veleslalomu zavihtel na 3. mesto, na 
neuradnem svetovnem prvenstvu v Italiji
pa je bil 6. v veleslalomu, v slalomu pa je
zaradi padca odstopil. Pravi, da je v;asih
zelo razo;aran, saj mu prva vo\nja zelo
uspe, z drugo pa uvrstitev pokvari. Njegov
vzornik je Ameri;an Bode Miller. Ko sva
spregovorila o njegovih na;rtih za 
prihodnost, je omenil najprej smu;anje.
{e bo treniral, saj ga to ne ovira pri
u;enju. Ima namre; status [portnika, tako
da se lahko z vsakim u;iteljem posebej
domeni, kdaj bo preveril njegovo znanje. 
Skupaj s star[i se veseli svojih smu;arskih
uspehov in prav je tako. Tudi mi se 
veselimo z njim.
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Spominjamo se

cerkovnika in organista. {ele sedaj se je v
celoti lahko posvetil pou;evanju in vzgoji
mladih.
Zaklju;imo  na[ oris za;etkov [ole v
Vodicah z nesporno ugotovitvijo, da ob
dr\avnem posegu, ki je postavil pravno
podlago za za;etno javno dr\avno [olo in
s tem  temeljne pogoje za osnovno 
izobrazbo celotnega prebivalstva, med
pobudnike ustanovitve redne javne
vodi[ke [ole [tejemo vodi[ke \upnike s
konca 18. in iz prve polovice 19. stoletja>
Gregorja Smoleta (1777-1790), Franca
Ksaverja Repe[i;a (1790), Jurija :ebula
(1804-1813), Mateja Peternuja (1813-1826),
Jerneja Arka (1826-1852) in Valentina
Berganta (1852-1870), ki so si v  nelahkih in
nenaklonjenih razmerah prizadevali za
nastanek [ole in nudili  predvsem
odlo;ujo;o gmotno pomo; pri njenih
prvih korakih.
Vsi vodi[ki u;itelji od Janez Eppicha pa
Jerneja {tamcarja, Josipa Korbana, Antona
Jereba, Frana Trosta, Marije Kratner,
Franca Razpotnika, Julija Slap[aka,
Angele Trost do  Dominika Brica, ki so v
drugi polovici 19. in v za;etku 20. stoletja
tja do konca prve svetovne vojne
pou;evali na tej [oli, pa so odlo;ilno
prispevali k oblikovanju duhovne podobe
tega \upnijskega in [olskega okoli[a v za
slovenstvo prelomnih ;asih.

:e je cesarica Marija Terezija neko; 
menila, da “[ola je in bo ostala ves ;as
“politicum”, torej stvar dr\ave, in je s tem
menila, da je v interesu dr\ave vzgojiti
dr\avljane v kolikor mogo;e marljive,
podlo\ne in za dr\avo koristne
posameznike, so nasledniki  njen veliki
projekt>  osnovno izobrazbo vsemu 
prebivalstvu, o;itno podcenjevali oziroma
njegove finan;ne temelje jemali preve;
optimisti;no.
Pregled arhivskega gradiva o za;etku [ole
v Vodicah jasno ka\e, da so bile skromne
materialne mo\nosti ob;ine Vodice glavna
ovira pri realizaciji javnega pouka, ki ga je
odredila dr\ava. Vzdr\evanje u;itelja in
priprava primernega [olskega prostora
vklju;no z  njegovo kurjavo - ;eprav v
me\nariji - je dolgo ;asa presegalo
ob;inske mo\nosti.  Pa vendarle so bili po
uvedbi redne javne [ole, ki je posredovala
pouk verouka, branja, pisanja in 
najosnovnej[ih pojmov ra;unstva, hkrati 
z emancipacijo slovenskega jezika v [oli
ustvarjeni tudi osnovni pogoji za
raz[irjanje in razvoj elementarnega znanja
in pismenosti med prebivalci Vodic in
[ir[ega okoli[a. Trivialka v Vodicah se vse
od leta 1853 dalje v uradnih dokumentih
ozna;uje kot povsem slovenska (kranjska)
[ola z izklju;no slovenskim (kranjskim)
u;nim jezikom. Star[i so proti temu [e
pogosto negodovali, ;e[ da bi otroke
po[iljali v [olo, ;e bi se nau;ili nem[ko,
ker pa imajo “vse slovensko v [oli, naj pa
raji doma ostanejo”.
In kako je potekal pouk v vodi[ki 
enorazrednici v ;asu prvega u;itelja? Ker
za;etna [ola ni bila namenjena pripravi za
vi[ji [tudij, je bil njen glavni cilj navajati
u;ence z zgledi k poni\nosti, vernosti,
ljubezni do reda in k zvestobi, jih vzgajati
v dobre in koristne ljudi. V istem razredu
so sedeli skupaj mlaj[i in starej[i u;enci.
Spoznavali so abecedo, se u;ili zlogovanja
in pisanja besed in se uvajali v branje
tiskanih in pisanih besedil ter se u;ili
ra;unanja na pamet, zaklju;evali pa so z
u;enjem verouka (malega katekizma), ki je
med [olskimi predmeti sploh zavzemal
osrednje mesto. Po razlagi je u;itelj
u;ence razdelil v ve; skupin, ene je
izpra[eval ali z njimi utrjeval pridobljeno
znanje, drugim dal pisno nalogo, tretji pa
so pod vodstvom sposobnej[ih u;encev

posku[ali obnavljati najbolj osnovne 
elemente pouka. Po takrat uveljavljeni
u;ni metodi je u;itelj namre; moral pri
otrocih predvsem vplivati na utrjevanje
spomina, ne da bi povsem zanemaril
razvoj njihovih du[evnih sposobnosti in
vzgojo srca.
O kvaliteti vodi[kega za;etnega pouka v
drugi polovici 19. stoletja pri;a dejstvo, 
da je kar nekaj u;encev tudi v tem ;asu
nadaljevalo [olanje na gimnaziji v
Ljubljani in Novem mestu, nekaj vodi[kih
sholarjev pa se tudi v tem obdobju 
omenja  predvsem na dunajski univerzi.
Pa vendarle je temeljni kakovostni premik
v pogledu ve;je osnovno[olske ponudbe
(nastanek sprva zasebne in nato javne
osnovne dekli[ke [ole [olskih sester iz
Maribora v Repnjah leta 1883 in s tem
povezano preoblikovanje [olskega
okoli[a), [olskih prostorov (oblikovanje
dvorazrednice v letu 1897 in nova [olska
stavba v  letu 1898), [olskih u;il in 
materialnega polo\aja u;itelja, ki ni bil
ve; navezan na prosja;enje po ustanovah,
njegovi \eni in otrokom pa je v primeru
u;iteljeve smrti bila zagotovljena finan;na
podpora, na podro;ju ob;ine Vodice
omogo;il [ele tretji avstrijski
osnovno[olski zakon (1869) in njegova
postopna realizacija do konca 19. stoletja.
S tem  so dokon;no odpadla opravila, ki
so bila povezana z u;iteljevo slu\bo

Za;etki 
šolstva v

Vodicah - 4
Jo\e Ciperle

V leto[njem [olskem letu mineva 150
let neprekinjenega osnovno[olskega
pouka v Vodicah, za;etki 
elementarnega [olstva na tem
podro;ju pa so [estarej[i.

Jakob Ale[ovec
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Pisma bralcev /Zahvale / Oglasi

Nekje v temi
\arek svetlobe na[la si.
Se povzpela do nebe[kih vi[av,
kjer sedaj u\iva[ ve;ni raj.
V na[ih srcih pa bo[ vedno \ivela,
ljubezen do tebe ne bo nikdar zbledela.
Mama, iskrena hvala ti za vse,
saj celo \ivljenje za nas razdajala si se.

Ob bole;i izgubi na[e drage \ene, mame, ta[;e, babice, prababice, sestre in tete

Ivanke Burgar, rojene Kosec,
se iskreno zahvaljujemo vsem znancem, prijateljem, sorodnikom in 

sosedom za izre;ena so\alja, darovano cvetje, sve;e ter svete ma[e.

Zahvala tudi tistim, ki ste pomagali pri cerkvenem obredu, Dru[tvu 
upokojencev Vodice za lep govor ter vsem, ki ste jo v tako velikem [tevilu

pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni.

Tiho je srce zastalo
in zbledel je z lic nasmeh,
solza se je posu[ila,
zadnja solza ti v o;eh.

Ob smrti predrage mame Pavle Zorman se iskreno zahvaljujemo
sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izre;ena ustna in pisna

so\alja, darovano cvetje in sve;e, ki bodo pri\gane v njen spomin.

Lepa hvala vsem zdravnikom in sestram, ki so ji v ;asu njene bolezni kakorkoli
pomagali, gospodu \upniku, Francu Mervarju, za pogrebno ma[o, pogrebnikom

in pogrebnemu zavodu Nav;ek.

Vsi njeni

Ob smrti Antona Mohori;a, s katerim sva polnih dvajset let delila
dobre in slabe strani jeseni \ivljenja, se zahvaljujem vsem, ki ste ga obiskovali
v ;asu bolezni in ponudili pomo; in besede tola\be v dneh slovesa, [e posebno 
gospodu Hen;ku Lamov[ku, gospe Minki Zemlji; in gospe Polajnarjevi. Besede
zahvale izrekam gospodu \upniku za darovano sveto ma[o in lepo opravljen

pogrebni obred, pevcem Zupan za so;utno petje v cerkvi in ob odprtem grobu,
govornikoma za besede slovesa, nosa;ema, 
prapor[;akom in pogrebni slu\bi Nav;ek. 

Vsem, ki ste ga spremljali na njegovi zadnji poti, izrekli so\alje, darovali cvetje,
sve;e, kakorkoli po;astili njegov spomin ali mu poklonili lepe misli, [e enkrat

lepa hvala. 

Mimi Rosulnik

Oglas

Najamem skladi[;e ali prostor, 
primeren za skladi[;e, v velikosti 
100- 200 kvadratnih metrov. 

Tel. {t. 041 406 038.

Z A H V A L A

Z A H V A L A

Z A H V A L A

Mladinski 
center v Vodicah

Sreda je, na prste pre[tejem, kdaj bomo dvajsetega marca,
po glavi mi hodi, kak[en ;lanek naj napi[em za Kopitarja.
Tema> Mladinski center v Vodicah. 

:etrtek dopoldan je, ko tole pi[em in ta dopoldan po;asi
postaja popoldan, jaz pa [e nimam niti izhodi[;a.
Premi[ljujem, ali naj pi[em o ne;em, kar smo po;eli v
torek na sestanku? Naj povem, s kak[nimi vpra[anji smo
se ukvarjali, ali naj samo omenim samo splo[ni potek 
sestanka? Bo slednje sploh koga zanimalo? Vseeno lahko
napi[em nekaj vrstic.

Sedimo za mizo, kak[nih deset nas je in razmi[ljamo o
nekaterih vpra[anjih, kot so, kak[no naj bi bilo na[e
poslanstvo, kje vidimo prednosti in kak[ne so na[e ovire.
Kak[ne dejavnosti bomo izvajali, kdo vse bo vpleten v
na[e projekte, na kaj moramo biti pozorni, kako bomo
sodelovali z okoljem, kak[ne so na[e vrednote? Tako
nekako razpravljamo, vendar to ni tisto, kar \elim
sporo;iti. Ta mladinski center potrebujemo, si ga \elimo in
si prizadevamo zanj. Vsak zase i[;emo nek globlji pomen
na[ega skupnega bivanja, mi[ljenja, zabave v na[i ob;ini.

Mladinski center bo ustanovljen, za nas in zate, 
ki to bere[.

Ti, ki to bere[, kdo si? Mogo;e si moj znanec in se vsak
dan, ne vedo; drug za  drugega, sre;ujeva s pogledi na
faksu, v trgovini, na cesti ter nenazadnje v lokalu, kjer
zami[ljeno gledava v paro, ki se po;asi vali iz skodelice
vro;ega ;aja. Morda si moj vrstnik, ki se mu ob sre;anju 
nasmehnem, ko ves za;uden re;e[> “Midva se pa res \e
dolgo nisva videla.”, kot da res ne obstaja noben drug
stavek, ki bi zapolnil ti[ino med besedicama “\ivijo” in “se
vidiva”. Ali pa si celo moj prijatelj, ki me nekoliko bolje
pozna[ in ti ni potrebno vpra[ati, ;esa si \elim.

Toda, ne bodi mi tujec. Rada  bi spoznala tvoj obraz, 
skupaj bi lahko gradila in sodelovala, da bo na[ mladinski
center veliko ponujal, za vsakega nekaj.

Ne bova sama, na[ namen je povezati mlade med seboj,
da se spoznamo, pove\emo, za;nemo 
sodelovati in se zabavamo.

Barbara Nahtigal
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Otro[ki koti;ek

Pomlad ponuja veliko zabave na prostem, ena od njih je tudi skakanje po lu\ah. Mi

pa vam ponujamo zabavo, ki bo razveselila vas kot tudi va[e mamice. Pobarvajte

sli;ico in nam jo po[ljite, najlep[a bo nagrajena z majico {krata Svita.

Pobarvanka

Nagrajenka pobarvanke iz prej[nje [tevilke je Sergeja Gubanec, 5 let, Vrtec Vodice.
Sara |itnik, Vrtec Vodice, pa je edina, ki je poslala pravilni odgovor na foto uganko.
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Vrtec {kratka Svita

Dr. Anton {trukelj, \upnik v Zapogah<
Kako komentirate to dana[njo prireditev?
Zelo sem vesel tega, kar smo danes
do\iveli. Kot je \e gospod nad[kof
povedal, se po eni strani poslavljamo od
na[ega du[nega pastirja, svetega o;eta, po
drugi strani pa se \e prebuja pomlad. Moja
velika \elja je, da bi ta rod, ki bo prvi 
gostoval v tem vrtcu, ostal zdrav, vesel,
hkrati pa se prihodnji rod pomno\il in
napolnil te na[e lepe kraje. Na[ veliki
pisatelj Ivan Cankar je rekel> “Ko je Bog
ustvaril zemljo, jo je blagoslovil po dolgem
in po;ez. Rekel je, da bodo tod \iveli
veseli ljudje, njih jezik bo pesem, njih
pesem bo vriskanje. To \elim vodi[ki mladini
in vsem ob;ankam in ob;anom dobre volje. 

Glede na to, da ste \e dobro leto pri
nas, kako ocenjujete va[e sodelovanje 
s krajani in ob;ino?
Zelo lepo, od prvega dne dalje. Res je, da
[e ne stanujem redno tukaj, vendar mi to
daje mo\nost, da se pogosto peljem skozi
Vodice, pri ;emer imam najlep[e vtise.
Tudi sodelovanje z \upanom Branetom
Podbor[kom ocenjujem kot izredno lepo.
Naj vam ob tem izdam majhno skrivnost,
ki naj slu\i tudi kot vabilo. 15. maja bo v
cerkvi sv. Nikolaja v Zapogah blagoslovitev
obnovljene Ko\eljeve slike Matere bo\je,
kar je finan;no podprla tudi Ob;ina
Vodice. Ob tej prilo\nosti se bomo lahko
javno zahvalili \upanu Podbor[ku za
razumevanje, pomo; in dobro sodelovanje.
Tudi vsem vam, ki ustvarjate to glasilo,
\elim veliko takih prilo\nosti skupnega
sodelovanja, saj dober glas se\e v deveto
vas, Kopitarjev glas pa v vsako hi[o v
ob;ini Vodice. 

Franc Mervar, \upnik v Vodicah<
Ste zadovoljni z obiskom faranov ob tej
prireditvi?
Seveda sem zadovoljen. Je prijetno vzdu[je
in vesel sem, da se ljudje te pridobitve
zelo veselijo.

Ob tej pomembni pridobitvi se je zbralo
tudi veliko pomembnih cerkvenih 
dostojanstvenikov. Ste zadovoljni s tem?
Seveda to daje svojo te\o, ka\e pa tudi na

povezanost med Cerkvijo in ostalimi, ki se
trudimo, da bi iz na[e mladine postali
predvsem odgovorni in zreli odrasli. To
ka\e, da je potrebno za;eti \e pri majhnih
otrocih.

Po ve; kot 10. letih vodenja vodi[ke
\upnije ste pri;a veliki pridobitvi na
vzgojno varstvenem podro;ju na[ih
najmlaj[ih. Zanima me va[ komentar.
Mislite, da je bilo to nujno potrebno?
Seveda. Stara [ola, kjer je bil sedaj vrtec,
je bila zgrajena po potresu. Ta stavba, ki
je stara ve; kot sto let, te\ko slu\i svojemu
namenu. Zidovi so stari, ve;inoma so vsi
nosilni, zato ni mo\no, da bi karkoli 
spremenili. Novi prostori pa le slu\ijo
temu, ;emur so namenjeni. Tudi bli\ina
[ole in vrtca se mi zdi zelo ustrezna, saj se
bodo otroci po;asi navajali na [olo, ki jo
bodo pozneje obiskovali.

Bo\idar Limpl, direktor IPL d.o.o. -
izvajalec<
Kako se po;utite ob pogledu na to
prekrasno stavbo, ki ste jo s svojimi
sodelavci zgradili?
Odli;no. To delam \e vse \ivljenje.
Ob;utki so zelo dobri. Nastala je lepa
zgradba, tudi sam razpored prostorov je
zelo dober, odli;no se ujema z lego vrtca.
Ko sem se danes pripeljal v Vodice, sem
ob;udoval to zgradbo, ki je zelo lepa, skoraj
bi lahko rekel, da preve;. Ko se neko delo
kon;a, pa je potrebno poskrbeti za nove
projekte. Tako je \ivljenje. Potrebno je
delati.

Hedvika Rosulnik, pomo;nica 
ravnateljice<
Verjetno danes ni nih;e tako vesel kot jaz.
Izpolnila in uresni;ila se je moja \elja,

\elja mojih kolegic in verjetno tudi \elja
[tevilnih star[ev, kar se tudi vidi po
odzivih star[ev in dana[njemu obisku.Vrtec
in [ola sta na skupnem prostoru, kar je velika
prednost. Verjamem, da bo veliko star[ev
\elelo vpisati svoje otroke v vrtec {kratek
Svit. Ko se bodo preselile vse enote, bo v
vrtcu pribli\no 100 otrok in bo polno
zaseden. Veselijo se ga tudi otroci.

Tatjana Bizant, ravnateljica<
To je dan, o katerem smo samo sanjali.
Bili so zapleti, ;akali smo na dovoljenja 
in kon;no ga imamo, zato smo lahko 
zadovoljni prav vsi. Meni se je odvalil

velik kamen, ko sem v;eraj izvedela, da
imamo uporabno dovoljenje in da bomo
lahko v ponedeljek preselili prvo skupino
otrok. Ponosna sem, da je vrtec del 
zavoda. Veselim se tudi bli\ine [ole in
vrtca, ker sem imela ob;utek, da sem bila
premalo prisotna v enotah vrtca, ki so 
razporejene po vaseh. Tudi fizi;na bli\ina
vrtca in [ole bo naredila svoje. Morali se
bomo vsi potruditi in se navaditi drug
drugega in se morda tudi bolje povezati.

Kaj o novem vrtcu menijo svetniki, ki

so prisluhnili potrebam  ljudi in kraja

ter podprli prepotreben projekt?

Damjan Stanonik<
Vlo\ili ste veliko svoje energije, volje,
znanja v ta projekt in kon;no ste v;eraj
dobili tudi uporabno dovoljenje za
vrtec. Kak[ni ob;utki vas prevevajo?
Tako kot po vsakem kon;anem delu so
ob;utki najbolj[i in najlep[i, kar jih je
mo\no sploh ta trenutek imeti. Trudili smo
se vsi, celotna uprava z \upanom na ;elu
kakor tudi delavke in delavci vrtca ter
celotnega zavoda O{ Vodice. Hkrati  je to
uspeh vseh ob;ank in ob;anov ob;ine

nadaljevanje s strani 4
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Vodice, zaradi tega, ker so namenili 
podporo ljudem, ki znajo prisluhniti
potrebam vseh ob;ank in ob;anov in vejo
katere projekte je potrebno podpreti. Zato
mislim, da so usmeritve v ob;ini dobre in
ena izmed njih je danes uresni;ena. V
ponedeljek bodo [li otroci skupaj z 
vzgojiteljicami ter ostalimi delavci vrtca v
nov vrtec {kratka Svita. To pa je najbolj
pomembno.

Kako komentirate dejstvo, da so vsi
cerkveni dostojanstveniki pohvalili
dobro sodelovanje z ob;ino ?
Odnosi so plod zares dobrega sodelovanja.
Izpostavil bi \upnika vodi[ke \upnije
Franca Mervarja kakor tudi \upnika \upnije
Zapoge dr. {truklja, s katerima ob;ina in
celotna uprava zelo dobro sodeluje in
prepri;an sem, da bo tako tudi v prihodnje.
Ob dana[njem obisku g. nad[kofa Alojza
Urana pa lahko samo [e enkrat izpostavim
njegove besede, ki prakti;no povedo vse
in sicer, da je na[e poslanstvo v 
povezovanju in ne metanju polen pod
noge. Poslanstvo cerkve je torej v 
povezovanju. Enak pa mora biti tudi
namen ob;ine. Zato bi bilo zelo narobe,
da bi se omejevali na podlagi tak[nih in
druga;nih interesov. 
Glede na vse to, me ne presene;a, da so
cerkveni dostojanstveniki pohvalili 
sodelovanje z ob;ino saj znamo prisluhniti
drug drugemu in med drugim tudi skupaj
pripraviti tudi tako pozitivno naravnane
dogodke kot je bil dana[nji blagoslov
novega vrtca. 

Tone Kosec, pod\upan<
Ni la\jega kot glasovati za tako nalo\bo.
Bil sem v komisiji, ki je izbirala izvajalca,

in mislim, da smo izbrali pravega.
Presene;en sem nad notranjostjo, vrtec je
dobro in okusno opremljen, v[e; so mi
barve, ki izra\ajo sve\ino. Je pa danes
taka gne;a, da bi ;lovek moral pridi kdaj
drugi; in si ga ogledati v miru. Manjka [e
igri[;e ob vrtcu in [oli. Na zadnji seji smo
se odlo;ili, da bomo 16 milijonov tolarjev
in pol prora;unskega denarja namenili za
odkup zemlji[;a za namen igri[;a. Da
bomo speljali [e ta projekt, pridobili vsa
dovoljenja in vse potrebno ter uredili
okolico [ole in vrtca s pripadajo;imi
igri[;i, bo verjetno preteklo [e kak[no
leto. Velik pe;at pa je tej prireditvi dal
tudi nad[kof Uran, za katerega menim, da
je velik svetovljan.

Martin Stanonik<
Seveda sem in [e podpiram ta projekt. 
Z nekaterimi svetniki smo se domenili, da
postavimo mlaje v ;ast pridobitve in
visokega obiska, ki nam ga je namenil
nad[kof Uran. Ob uresni;evanju tega vrtca
so postali slo\ni tudi vsi svetniki, saj so
skoraj vsi podprli ta projekt. Vsi smo
ponosni, saj vemo, da je prepotreben.
Kdor si je vsaj enkrat natan;no ogledal
notranjost starega vrtca, ve, da je skrajni
;as, da otroci dopoldanske ure pre\ivijo 
v bolj[ih razmerah, kot so jih do sedaj.

Janez Bilban<
Ni nam \al, da smo ta projekt spravili pod
streho, saj je vreden svojega imena. Vrtec
je prostoren, moderen, dobro opremljen.
Mislim, da pri otrocih na smemo
var;evati, zato nam je nadstandardni
vrtec vsem v ponos in upam, da tudi v
veliko veselje otrok in star[ev. Prizadevali
si bomo, da bo ;im prej urejeno tudi
igri[;e ob [oli in vrtcu.

Klementina Jam[ak Jeraj<
Vsekakor je to zaklju;ek tega projekta, po
drugi strani pa je za;etek novega. Za;eli
smo pri temeljih, iz katerih je zrasla ta
pre;udovita pala;a. :e bo tudi na 
vzgojnem in duhovnem podro;ju tako
mo;na, kot je na materialnem, bomo
vsekakor vsi zadovoljni. Moji otroci sicer
obiskujejo vrtec v Utiku, kljub temu pa so
vsi z velikim veseljem pri;akovali nov
vrtec. Kljub temu, da se je vse nekoliko
zavleklo, pa je mogo;e to tudi dobro, saj
ves ;as v otrocih raste neko hrepenenje,
ki je kon;no izpolnjeno. Lepo je, da nas je
na dana[nji dan obiskal nad[kof. Rada bi
poudarila, da bi se morali ljudje zavedati,
da se lahko le s skupnimi mo;mi dose\e
nekaj dobrega, kar smo mi danes tudi
dokazali. 

Marjan Bergant<
|e od vsega za;etka sem bil navdu[en nad
idejo za ta vrtec. Bil sem predsednik 
odbora za finance in sem prepri;an, da je
bila to za zdaj najbolj[a nalo\ba, ki bo
koristila [irokemu krogu ljudi. Vsa ostala
infrastruktura v ob;ini lahko po;aka, to pa
ni moglo. Stro[ki so se v ;asu gradnje
sicer pove;evali, od 190 smo pri[li na 220
milijonov tolarjev. Pokazala se je potreba
po samostojni kuhinji, ogrevanju s plinom
in [e kaj bi lahko na[teli. Projekt smo
podprli [e z rebalansom prora;una in
dodatnimi 40 milijoni. Rekel bi tako, kot je
rekel  nad[kof Uran, \elel bi, da bi bil
vrtec [e premajhen in bi ga zaradi
pove;anega [tevila otrok [e pove;ali.
Tako bi res nekaj pomenili.

Vrtec {kratka Svita
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Pri[li smo, da bi videli in se prepri;ali,

kako se je za;el prvi delovni dan v

vrtcu.

Ob 7.15 je bilo \e kar nekaj otrok

zbranih v igralnem koti;ku. Kramljali

so med seboj in se igrali ter radovedno

ogledovali nas, ki smo stopili skozi

vhodna vrata. Hedvika Rosulnik,

pomo;nica ravnateljice, nas je prijazno

sprejela, nam postregla jutranjo kavo

in \e hitela k skupini otrok. Prihajali 

so otroci v spremstvu star[ev, pri[el je

\upan, za njim tudi ravnateljica, oba 

z namenom, da izre;eta dobrodo[lico

na[im najmlaj[im. Mi smo spremljali

jutranje dogajanje. Preberite, kako so

star[i do\ivljali prvi jutranji sprejem.

Brane Podbor[ek, \upan< Tako danes
kot ob odprtju so izredno prijetni ob;utki,
predvsem ko gledam te otroke, z velikimi
zvedavimi o;kami. Mislim, da so star[i
zadovoljni, ravno tako vzgojiteljice. Tu
mislim na nove pogoje dela, tako da sem
prepri;an, da bodo uspe[no in lepo 
vzgajale otroke v novem vrtcu.

Prvi dan v
novem vrtcu

Alenka Jereb

Edo Grmek< Dana[nji sprejem me je zelo
pozitivno presenetil. H;erko smo \e dalj
;asa pripravljali na nov vrtec. |e med
gradnjo smo ga pri[li ve;krat pogledat.
Danes zjutraj je prav z veseljem vstala,
tako da ne pri;akujem nobenih te\av.
Mislim, da se bodo otroci v tem vrtcu prav
dobro po;utili.

Ur[ka Primo\i;< Dana[nji sprejem je bil
malce nepri;akovan. Mislila sem, da bomo
otroke zgolj pripeljali v vrtec, ne pa da bo
[e polno drugih ljudi. H;erka je \e ob pol
[estih zjutraj vstala, da bo [la v novi vrtec.
Vklju;ena je v skupino Medvedki. O
pri;akovanjih bom raje tiho, bom pozneje
presodila, saj sem jo komaj pripeljala.

Damijan  Jagodic< Ko sem danes izvedel,
da gre Lucija v nov vrtec, so me preplavili
dobri ob;utki. Vrtec, ki danes zapira vrata,
je bil v preteklosti dober, za dana[nje
potrebe in standarde pa ni ve; primeren.
Zame je prednost novega vrtca tudi v tem,
da bom h;erko kar pe[ pospremil v varstvo.
“V redu bo v novem vrtcu”, pa je izjavila
tudi mala Lucija.

An\e {avli in mama Fani Zorman<
Ta trenutek sem sli[ala, da gredo otroci v
ponedeljek v novi vrtec. Vesela sem.
Zadovoljna pa sem bila tudi s starim, saj

sta sem hodili moji h;erki, sedaj vanj
vozim svojega vnuka. |e trideset let sem
obiskovalka vrtca, a ka\e, da bom [e nekaj
;asa. Vedno sem bila zadovoljna z delavci
v vrtcu, se pa veselim zaradi njih, ker
bodo lahko vzgajali v novem in bolje
opremljenem.

Justina Rogelj< Super je, da se kon;no
preselim iz te stare kuhinje v novo, sodobno
opremljeno. V stari so aparati in elektri;na
napeljava \e za;eli jemati slovo. Res bomo

delali in urejali vso soboto in nedeljo,
vendar bo to delo popla;ano z bolj[imi
pogoji v novi kuhinji.

Angelca Debeli;< Sigurno bom jokala, ko
bom zapu[;ala te prostore. Zelo lepe
spomine mi obujajo te stare stene in 
prostori. Tu sem hodila v osnovno [olo,
pozneje mi je postal vrtec moj drugi dom. 
V njem sem se z otroki odli;no po;utila.

Zadnji dan v
starem vrtcu
Francka Rozman

Pisalo se je leto 1963. {olarji so se vsi
sre;ni preselili v novo [olo, njihove
prostore pa so zavzeli mal;ki. Vrstile
so se generacije in kon;no je napo;il
;as slovesa. 1. april 2005 bo zapisan
kot zadnji dan, ki so ga mal;ki
pre\iveli v starem vrtcu. Preberite,
kak[ni so bili ob;utki star[ev in 
vzgojiteljic, ko so sli[ali to novico<

Mislila sem, da bom z njim vred do;akala
tudi upokojitev. Se pa veselim zaradi drugih,
ki bodo u\ivali v delu v novem,
pre;udovitem vrtcu.

Melita Stopar< Zadnji ;as je, da se odpre
novi vrtec. Zame je bilo zelo neugodno,
ker sem imela enega otroka v vrtcu v
Utiku, drugega pa v Vodicah. Pohvaliti pa
moram vzgojiteljice in ostale delavke v
vrtcu, ki so s svojim strokovnim delom in
prijaznostjo pripomogle, da se je moja
pun;ka odprla, postala zgovorna in bolj
samostojna. Z veseljem pri;akujem odprtje
novega vrtca.

Hedi Rosulnik< Verjetno sem jaz tista, ki
se najbolj veseli novega vrtca.

Kaja Zajc< Dobro mi je v vrtcu, ker se
u;imo pesmice, ri[emo in pojemo. Rada
imam Metko in se veselim novega vrtca.
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Tatjana Bizant, ravnateljica< Dana[nje
jutro je kar \ivahno in upam, da bo tako
vsak dan.Vesela in ponosna sem, da
imamo tako lep vrtec in se lahko kosamo z
marsikaterim vrtcem, tako po opremi kot
izrabi prostorov.

Sa[a Pavli;< Stanujem v Repnjah, od
koder sem pripeljala v vrtec sina Marka.
Ob;utki so izredno lepi. Mislim, da ob;ina
Vodice da res velik poudarek na dru\ino
in to mi je zelo v[e;. Nimam besed. Zelo
prijetno je, ko vidi[, da te prvi dan
pri;akata \upan in ravnateljica. Tudi
vzdu[je otrok se mi zdi enkratno. :e gre
zjutraj otrok z veseljem v vrtec, to
pomeni, da mu ni; ne manjka. Zelo sem
zadovoljna.

Prav zanimalo nas je, kako so prvi dan

pre\iveli mal;ki, vzgojiteljice in vsi, ki

so skrbeli, da bi se otroci v vrtcu kar

najbolje po;utili. Ob 13. uri smo

odhiteli tja in bili prijetno presene;eni.

Medtem ko so zunaj ropotali stroji, s

katerimi so delavci urejali okolico, je

znotraj vrtca vladala ti[ina. Mal;ki so

legli k po;itku, saj so imeli za seboj

dopoldan, ki jim bo gotovo [e nekaj

;asa ostal v spominu. 

Kako so pre\iveli prvi dan, smo

povpra[ali nekaj zaposlenih vrtca

{kratek Svit.

Metka Mulec,vzgojiteljica<
Pre\iveli smo lep dan. Otroci so zelo
veseli novega vrtca. Danes je bil zanje

prav poseben dan. Igrali so se \e z novimi
igra;ami, raziskovali in orientirali so se po
vrtcu. Na veliki stenski sliki so si 
ogledovali {krata Svita in njegove
pomo;nike, jih poimenovali in poiskali
medvedka, po katerem se imenuje tudi
na[a skupina. Povsem nekaj novega je
galerija, na katero se pride po stopnicah.
U;ili smo se varne hoje po stopnicah in jih
pou;ili o nevarnosti. Na galeriji bomo
izvajali mirnej[e dejavnosti. V vsaki 
igralnici je dovolj koti;kov, kamor se
otrok lahko umakne in se igra po lastni
\elji. Seveda se to odvija pod budnim
o;esom vzgojiteljice in pomo;nice. Z 
otroki smo od[li \e na prvi sprehod okoli
[ole in si tako ogledali na[o o\jo okolico.
Mislim, da je kar prav, da bo potekalo 
preseljevanje v vrtec postopoma. Prvi dan
smo se tako preselili tisti, ki smo bili v
vodi[kem vrtcu, jutri pride skupina iz
Utika, ki je gostovala v dvorani, naslednji
dan se seli [e jasli;ni oddelek iz Zapog.
Tako je manj naporno za otroke kot tudi
za vzgojiteljice in ostalo osebje. Po
napornem dopoldnevu se je otrokom
po;itek prav prilegel in, kot ste se lahko
prepri;ali, vsi \e trdno spijo. 

Vesna Zalokar, vzgojiteljica<
Danes je bilo tukaj \ivahno, povsod se je
razlegal otro[ki \iv\av in mislim, da je
tako prav. Otroci se [e navajajo na nove
prostore in potrebujejo pomo; pri 
orientaciji. Druga;na so okna, oprema,
le\alniki in vse je ;isto novo. Domenili
smo se, kje bodo po;akali v igralnici, ko se
postavijo v vrsto za odhod na igri[;e, in se
seznanili s pravili, ki bodo veljala v na[i
skupini Veverica. Navdu[eni so nad 
novimi igra;ami, ;eprav so spra[evali tudi
po tistih, ki so [e v starem vrtcu. :im
hitreje jih bomo prinesli sem, saj se otroci
zelo te\ko lo;ijo od igra;, ki ji imajo radi.
Trenutno [e nimamo urejenega igri[;a,
vendar se bomo \e zna[li. Dokler nam ne
uredijo novega, se bomo sprehodili do
starega vrtca in se tam igrali.

Indira Hafizovi;, ;istilka<
S 1. aprilom sem sklenila novo delavno
razmerje v vrtcu. S pogoji dela sem zelo
zadovoljna, v kolektiv sem bila lepo 
sprejeta, tako da se dobro po;utim.
Pripravljam prostor za jasli;ni oddelek, ki

se bo sem preselil iz Zapog. Trenutno
pripravljam odeje za mal;ke, postoriti pa
bo potrebno [e kar nekaj stvari. 

Mara Djuri;, kuharica<
Danes kuhinja [e ne obratuje s polno
paro. S kolegico Marjeto Stram[ak sva
samo razdelili hrano, ki so jo skuhali v
[oli, jutri pa se za naju za;ne zares.
Trenutno [e urejava kuhinjo in se
pripravljava na jutri[nji delovni dan. Ko se
bodo preselili vsi oddelki, ki so trenutno
[e po razli;nih lokacijah, bova skuhali 
pribli\no 140 obrokov dnevno. Posebej
bova pripravljali hrano za otroke do treh
let, ki mora biti nekoliko druga;e 
pripravljena kot za starej[e otroke. Je bolj
pasirana, medtem ko bodo imeli starej[i
otroci bolj ;vrsto hrano. Pripravljali bova
tudi en dietni in en vegetarijanski obrok.
Jutri bo na jedilniku puran v omaki s
[irokimi rezanci.

Hedvika Rosulnik, pomo;nica 
ravnateljice<
Dela je bilo ve; kot dovolj in menim, da
bomo [e ves teden urejali stvari in se 
privajali novim prostorom. Veliko je
administrativnega in organizacijskega
dela, prina[ali smo [e uporabno opremo,
ki je ostala v starem vrtcu. Vzgojiteljice so
dobro poskrbele za na[e najmlaj[e, ki so
nam zaupani, in mislim, da bo tudi v 
prihodnosti tako. 
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